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Εορτασμός 28ης 
Οκτωβρίου 1940
Με την αρμόζουσα επισημότητα θα εορτα-
στεί και φέτος η Εθνική Επέτειος της 28ης 
Οκτωβρίου 1940 στην Πάρο, με γενικό ση-
μαιοστολισμό, εκδηλώσεις σε σχολεία, κατά-
θεση στεφάνων, Δοξολογίες και μαθητικές 
παρελάσεις σε όλο το νησί.

» ΣΕΛ. 3

Η σύνθεση των 
νέων δημοτικών 
και κοινοτικών 
συμβουλίων

» ΣΕΛ. 7

Ανακοίνωση ΕΛΜΕ:
«Ελλείψεις 
εκπαιδευτικών 
και φέτος στα 
σχολεία μας»

» ΣΕΛ. 4

Α’ Ε.Π.Σ. Κυκλάδων:
Παριανό ντέρμπι 
την Κυριακή

» ΣΕΛ. 13

Συντήρηση Κλιµατιστικών

Περιφερειακός Παροικιάς
22840 28083
info@climartparos.gr
climartparosantiparos
Climart Πάρου Αντιπάρου

Κλιµατιστικά χωρίς συντήρηση, ευνοούν την ανάπτυξη 
µικροβίων και ιών και λειτουργούν µε µεγάλο κόστος ενέργειας 

Πρωταγωνίστησαν Πάρος και Αντίπαρος

Χρονιά ρεκόρ στον 
τουρισμό, αλλά και με 
προβληματισμούς...
Με θετικό πρόσημο και με πολλά «ρεκόρ» ολοκληρώνεται η τουριστική σεζόν του 2023 τόσο στην Πάρο και 
την Αντίπαρο, όσο σχεδόν και στο σύνολο των τουριστικών προορισμών των Κυκλάδων, με τα επίσημα στοι-
χεία και τα οικονομικά δεδομένα να καταμαρτυρούν του λόγου το αληθές.

» ΣΕΛ. 8-9
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Σαν παιδί αγάπησα πολύ την μουσική και τον αθλητισμό... Τον 
αθλητισμό φανερά, την μουσική και τον στίχο κρυφά!!!

Φανταζόμουν τον εαυτό μου -όπως όλα τα παιδιά- να κάνω 
μια μεγάλη καριέρα στο μπάσκετ, «απατώντας» την πρώτη μου 
αγάπη το ποδόσφαιρο και ότι στην ηλικία που είμαι σήμερα θα 
απολάμβανα μια πλούσια αναμνήσεων ζωή ακόμα ασχολούμε-
νος και υπηρετώντας το άθλημα που αγάπησα από αλλά πόστα!!!

Για μουσική, στίχους, τραγούδια, κουβέντα δε μου έκανε το 
ένστικτο μου, ούτε καν μου το ψιθύριζε, μόνο να, κάτι σαν φλο-
γίτσα έκαιγε στο πιο-πιο μικρό, στο πιο σκοτεινό, στο πιο κρυφό 
δωμάτιο της ψυχής μου.

Αλλά εγώ μπροστά στο μπάσκετ δεν έβαζα τίποτα άλλο!!!
Εκεί λοιπόν, στην εφηβεία κοντά ανακαλύψαμε μαζί με όλους 

τους συμμαθητές μου το γήπεδο μπάσκετ στο γυμνάσιο. Πρώτα 
παιχνίδια στο διάλειμμα με μπάλα ποδοσφαίρου αλλά η «αρρώ-
στια» μπήκε στο αίμα μας!!!

Μας «κόλλησε» το άθλημα, μας ταίριαζε, γρήγορο όσο οι πα-
ρορμητικές αποφάσεις που παίρνει ένα παιδί, χωρίς σκέψη, χω-
ρίς να νοιαζόμαστε ανακαλύπταμε τα μυστικά ενός παιχνιδιού 
που ωρίμαζε μαζί με μας και εκείνο την δεκαετία του ‘80. Μετά, 
Άρης, Γκάλης, Γιαννάκης, εθνική ομάδα μπάσκετ του ‘87, τηλε-
όραση, ιστορία!!!

Κάπως έτσι ήρθε το γυμνάσιο και κάπου εκεί μαζί με έναν 
καταπληκτικό άνθρωπο - γυμναστή - δάσκαλο μάθαμε αληθινά 
τα βασικά μυστικά του παιχνιδιού αυτού!!!

Για παράδειγμα, εγώ μετά από πολλές μέρες και άπειρες ώρες 
ατομικής προπόνησης έμαθα να σουτάρω με το αριστερό χέρι 
γιατί ήταν πιο δύσκολο να με κόψει ο αντίπαλος και αλλά τέ-
τοια...

Όλοι τότε λίγο ως πολύ, όσοι παίζαμε, δεσμευτήκαμε να γί-
νουμε καλύτεροι ιδρώνοντας όλον τον ελεύθερο μας χρόνο στο 
γήπεδο, χειμώνα - καλοκαίρι, βρέξει - χιονίσει!!!

Ο κύριος Παπαχρήστος έμεινε λίγα χρόνια στο νησί παρόλα 
αυτά κατάφερε να φτιάξει μια ομάδα από μαθητές γυμνασίου 
που βγήκε πρώτη στις Κυκλάδες στο τουρνουά σχολείων που 
γίνονταν τότε στη Σύρο!!!

Η τιμή ΑΠΙΣΤΕΥΤΗ. Η εμπειρία ΜΟΝΑΔΙΚΗ.
Μέναμε όλα τα παιδιά σε ξενοδοχείο, τρώγαμε όλοι μαζί, κάνα-

με όλοι μαζί κάτι που αντιπροσωπεύει όλο το σχολείο μας, όλο 
το νησί μας, νοιώθαμε ευθύνη και περηφάνια!!!

Αργότερα στο λύκειο, ο υπέροχος αυτός θεσμός συνεχίστηκε. 
Το 1986 όταν πήγαινα 1η λυκείου άνοιξε το κλειστό της Σύρου. 
Το δεύτερο κλειστό γήπεδο μπάσκετ που είχε τότε η Σύρος, μιας 
και το πρώτο ήταν μια αποθήκη στο Νεώριο νομίζω όπου είχε 
γίνει ένα πρόχειρο γήπεδο!!!

Τα μάτια μας άνοιξαν ορθάνοιχτα όταν πατήσαμε για πρώτη 
φορά σε ένα κανονικό κλειστό γήπεδο μπάσκετ. Το τερέν του 
γηπέδου καθαρά μπασκετικό, όχι τσιμέντο. Ανακαλύψαμε μπα-
σκέτες με «μαλακά» πλαστικά ταμπλό που μας ήταν αδύνατο να 
κατανοήσουμε πως σουτάρεις εκεί, πως εκμεταλλεύεσαι αυτή 
την ευκολία στο σουτ!!!

Αληθινά, πόσο δύσκολο θα ήταν αν κάποιος στο νησί μας, στο 

φτωχό ένα και μοναδικό γήπεδο που είχαμε, να έβαζε δύο τέτοια 
ταμπλό;;;

Πόσο δύσκολο δηλαδή ήταν να μας δώσουν ένα μικρό δώρο 
τόσο μεγάλης σημασίας για να μπορούν τότε τα παιδιά σου φίλε 
Παριανέ, να συναγωνιστούν αλλά παιδιά χωρίς να έχουν τέτοια 
απόσταση στις υποδομές τους;;;

Τις στοιχειώδης υποδομές!!! Χάσαμε όπως ήταν φυσικό...
Την δεύτερη μου χρονιά στο λύκειο τα πήγαμε καλύτερα... Για 

την τρίτη μου χρόνια αφήνω εδώ μια υπόσχεση να μιλήσω σε 
άλλο άρθρο κάποια στιγμή για το πώς η καλύτερη γενιά Παρια-
νών αθλητών μπάσκετ αδικήθηκε σε ένα παιχνίδι που θα μας 
στοιχειώνει για πάντα όσους συμμετείχαμε και ας έχουν περάσει 
τόσα χρόνια από τότε!!!

Όπως και να έχει όμως, όταν γυρίζαμε στο νησί κάτι πικρό έμε-
νε στο λαιμό των εφηβικών μας ουρανίσκων... Κάτι σαν αδικία, 
ένα δηλητήριο που μας οδηγούσε σε μια και μόνη απαίτηση. Να 
γυρίσουμε στο νησί μας και να ζητήσουμε, ΝΑ ΑΠΑΙΤΉΣΟΥΜΕ 
και εμείς τα παιδιά της Πάρου αυτό που και άλλα νησιά ζητού-
σαν πια πέρα από τη Σύρο... και πήραν τελικά. ΕΝΑ ΚΛΕΙΣΤΌ 
ΓΉΠΕΔΟ!!!

Μέσα στα χρόνια είδα τη Σαντορίνη και τη Νάξο να αποκτούν, 
είδα και το δικό μας νησί να αποκτά ένα τέτοιο πίσω στα χωριά. 
Όμως ας μην γελιόμαστε, το κλειστό στην Παροικιά με τα τόσα 
περισσότερα σχολεία και παιδιά θα έπρεπε να είναι προτεραι-
ότητα και όχι (αφού υπάρχει το άλλο στα χωριά) μια βολική 
εύκολη λύση χαμηλής εξυπηρέτησης και προεκλογικών πυρο-
τεχνημάτων τόσα χρόνια τώρα!!!

Η Παροικιά είναι η πρωτεύουσα, έχει τον περισσότερο κόσμο, 
δεν θα έπρεπε να στερείται υποδομών!!!

Άνθρωποι που ακόμα κοσμούν τους κύκλους της ζωής μου 
καθότι υπήρξαμε συμμαθητές και φίλοι -ένα χρόνο μεγαλύτεροι, 
ένα ή δυο χρόνια μικρότεροι- θα καταλάβουν ακριβώς το κό-
μπλεξ που μας άφησε η αίσθηση του «Φτωχού Συγγενή των Κυ-
κλάδων» που χτυπήθηκε σαν τατουάζ στο σώμα μιας ολόκληρης 
γενιάς μαθητών - αθλητών της δεκαετίας του ‘80, μιας καθαρά 
μπασκετικής δεκαετίας για όλη τη χώρα που εμείς επιλέξαμε να 
ζούμε και να αναπνέουμε μόνο για τον τουρισμό!!!

Κανένας δεν νοιάστηκε για τον αθλητικό πολιτισμό της γενιά 
μας!!!

Φίλε και παλιέ συμπαίκτη, Κώστα Μπιζά, μαζί αντιπροσωπεύ-
σαμε κάποτε το λύκειο Πάρου σε αγώνες στη Σύρο. Ξέρεις πολύ 
καλά τι λέω, καταλαβαίνεις λοιπόν τι σου ζητάω στα πλαίσια 
του ότι κάποτε ιδρώσαμε την ίδια φανέλα που έγραφε «Λύκειο 
Πάρου»... Το γήπεδο στο Ζευλάκι πρέπει να γίνει ΤΩΡΑ!!!

Το χρωστάει η Πάρος σε όλους αυτούς τους παλαίμαχους των 
τσιμεντένιων πλαστικοβαμμένων χρωματιστών γηπέδων με τα 
τσίγκινα ταμπλό και τα σκληρά στεφάνια!!!

Για όλα τα ματωμένα γόνατα και τους γυρισμένους αστραγά-
λους των παιδικών μας χρόνων... Για το σπάσιμο του καρπού 
στο τέλειο σουτ που δεν προλάβαμε ποτέ να δείξουμε στα παιδιά 
μας...

Το οφείλουμε στο παρελθόν μας, για να μας υπολογίζουν στο 
μέλλον τους οι επόμενοι φίλε Κώστα... Δε βρίσκεις;;;
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Αθλητικός Πολιτισμός - 
Ενότητα 1η:

Μπάσκετ την 
δεκαετία του ‘80 
στην Πάρο

του Μπάμπη Βαρθακούρη φωτό της εποχής από το αρχείο του Γιώργου Χανιώτη
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Ευχαριστήριο 
Χριστ. Μαούνη

Σε ευχαριστήριο μήνυ-
μά του ο πρώτος σε σταυ-
ρούς δημοτικός σύμβου-
λος, με την παράταξη 
«Πάρος με Ευθύνη και 
Ενότητα», Χριστόδουλος 
Μαούνης, αναφέρει:

«Θέλω να ευχαριστή-
σω μέσα από την καρδιά 
μου, όλους τους συμπο-
λίτες μου, που πίστεψαν σε εμένα και με τίμησαν 
με την ψήφο τους στις εκλογές της 8ης Οκτωβρίου.

Νοιώθω πραγματικά συγκινημένος από την στή-
ριξη και την αγάπη των συμπατριωτών μου, που 
με εξέλεξαν ως πρώτο σε σταυρούς προτίμησης 
Δημοτικό Σύμβουλο, δίνοντας μου την ευκαιρία να 
υπηρετήσω τον τόπο που γεννήθηκα, μεγάλωσα, 
ζω και αγαπώ.

Γνωρίζοντας την σοβαρότητα της αποστολής 
μας, θα ήθελα να σας διαβεβαιώσω ότι με αίσθημα 
ευθύνης θα αγωνιστώ έντιμα και με όλες μου τις 
δυνάμεις για την ενότητα και την προκοπή του 
τόπου μας. Θα προσπαθήσω να φανώ αντάξιος 
της εμπιστοσύνης σας. Θα είμαι πάντα στη διάθεση 
όλων των συμπολιτών μου.

Με τα μέλη του συνδυασμού μας “ΠΑΡΟΣ με 
ΕΥΘΥΝΗ και ΕΝΟΤΗΤΑ”, μια άξια ομάδα συνυπο-
ψήφιων, που αξίζουν πολλά συγχαρητήρια, δώ-
σαμε έναν έντιμο αγώνα, μακριά από κάθε είδους 
σκοπιμότητες. Θέσαμε ως πρώτη προτεραιότητα 
την έννοια του ονόματος του συνδυασμού μας και 
αγωνιστήκαμε με ευθύνη και ενότητα. Με την ίδια 
σοβαρότητα θα κινηθούμε και ως νέα Δημοτική 
Αρχή με Δήμαρχο τον Κώστα Μπιζά.

Για την Πάρο που μας αξίζει!».

Η εταιρεία «Project Διώνη A.E.» στο πλαίσιο της 
δράσης «εταιρική κοινωνική ευθύνη» πραγματο-
ποίησε χρηματικές δωρεές στον Οίκο Ευγηρίας 
Ποιμαντικής Μερίμνης «Παναγία Εκατονταπυλια-
νή» και στο Πρότυπο Εθελοντικό Κέντρο Α.Μ.Ε.Α.Ι. 
«Συμμετοχή & Δημιουργία».

Από την πλευρά τους, τόσο ο Οίκος Ευγηρίας, 
όσο και το Κέντρο Α.Μ.Ε.Α.Ι., έστειλαν ευχαριστή-
ριες επιστολές στην εταιρεία για την ευγενική της 
προσφορά.

«Το Διοικητικό Συμβούλιο του Οίκου Ευγηρίας 
Ποιμαντικής Μερίμνης “Παναγία Εκατονταπυλια-
νή” Μ.Φ.Η.-Μ.Κ. με αυτή την επιστολή της θα ήθελε 
να σας ευχαριστήσει εκ βαθέων για την απόφασή 
σας να καταθέσετε το ποσό των 1.000 ευρώ για τις 
ανάγκες της Μονάδας.

Η απόφασή σας αυτή, η οποία είναι ανάλογη της 
σπουδαιότητας του φιλανθρωπικού σας έργου και 
της κοινωνικής σας προσφοράς, είναι μία ανάσα 
για το Ίδρυμά μας και τους Διαβιούντες σε αυτό. 
Συμβάλλετε δε θετικά στην προσπάθεια που κατα-
βάλλουμε να διατηρούμε το κοινωνικό και φιλαν-
θρωπικό έργο της Μονάδας και να διασφαλίζουμε 

αξιοπρεπείς συνθήκες διαβίωσης. Ο αγώνας μας 
για τη διατήρηση του Γηροκομείου είναι διαρκής 
και χρειαζόμαστε την αγάπη όλων. Το γεγονός ότι 
είστε κοντά μας, μας δίνει δύναμη να συνεχίζουμε 
το δύσκολο και πολυεύθυνο έργο μας.

Με τη διαβεβαίωση ότι κάθε δωρεά αξιοποιείται 
στο μέγιστο προς όφελος των Γερόντων μας και της 
ομαλής και εύρυθμης λειτουργίας της Μονάδας, 
σας ευχόμαστε ολόψυχα υγεία, πρόοδο και η Πα-
ναγία Εκατονταπυλιανή να είναι σκέπη, προστα-
σία και ενίσχυση στη ζωή και στα έργα σας και να 
είστε πάντοτε μία εταιρεία παράδειγμα που με τη 
δημόσια δράση της συντελεί στο καλό του συνόλου 
και στηρίζει ιδιαίτερα τον πάσχοντα συνάνθρωπο», 
αναφέρει ο Οίκος Ευγηρίας.

«Αγαπητοί φίλοι, σας ευχαριστούμε πολύ για τη 
δωρεά προς τα παιδιά του Κέντρου μας του πο-
σού των 1.000 ευρώ. Πράξεις αγάπης και συμπα-
ράστασης σαν τη δική σας, μας δίνουν δύναμη να 
συνεχίσουμε το δύσκολο και πολύ ευαίσθητο έργο 
μας, προς τους συνανθρώπους μας», αναφέρει το 
Κέντρο Α.Μ.Ε.Α.Ι.

Με την αρμόζουσα επισημότητα θα εορταστεί 
και φέτος η Εθνική Επέτειος της 28ης Οκτωβρίου 
1940 στην Πάρο, με γενικό σημαιοστολισμό, εκδη-
λώσεις σε σχολεία, κατάθεση στεφάνων, Δοξολογί-
ες και μαθητικές παρελάσεις σε όλο το νησί.

Στην Παροικιά, όπου είναι η έδρα της Περιφερει-
ακής Ενότητας Πάρου, το πρόγραμμα εορτασμού 
έχει ως εξής:
Παρασκευή 27 Οκτωβρίου

09:00 π.μ.: Εορταστικές εκδηλώσεις στα σχο-
λεία της Πρωτοβάθμιας και Δευτεροβάθμιας Εκ-
παίδευσης.

10:30 π.μ.: Απότιση φόρου τιμής από τους μα-
θητές, στο μνημείο της Εθνικής Αντίστασης από 
αντιπροσωπείες μαθητών μαζί με τις σημαίες, Γε-
νικού Λυκείου Πάρου, ΕΠΑ.Λ Πάρου, Γυμνασίου 
Πάρου και Δημοτικών Σχολείων Παροικιάς, προ-
σερχόμενους με επικεφαλής καθηγητές και δα-
σκάλους.
Σάββατο 28 Οκτωβρίου

10:30 π.μ.: Επίσημη Δοξολογία στο Ιερό Προ-
σκύνημα της Παναγίας Εκατονταπυλιανής, χορο-
στατούντος του Σεβασμιωτάτου Μητροπολίτη Πα-
ροναξίας κ.κ. Καλλινίκου, του Ιερού Κλήρου, των 
Αρχών, των Οργανώσεων, των Σωματείων και των 
πολιτών. Στη Δοξολογία θα παραστούν οι σημαίες 
των σχολείων μαζί με τους παραστάτες. Τον πανη-
γυρικό της ημέρας θα εκφωνήσει η Διευθύντρια 
του Γενικού Λυκείου Πάρου, κ. Ιφιγένεια Χατζη-
γεωργίου (Φιλόλογος).

11:00 π.μ.: Επιμνημόσυνη δέηση στο χώρο 
του Μνημείου Πεσόντων και κατάθεση στεφάνων 
από εκπροσώπους των τοπικών αρχών, Σωμάτων 
Ασφαλείας, Σχολείων, Εφεδροπολεμιστικών, Αντι-
στασιακών Οργανώσεων, Πολιτικών κομμάτων, 
Εθελοντικών Ομάδων, Οργανισμών, Ιδρυμάτων, 
Συλλόγων, κλπ. Θα ακολουθήσει ενός λεπτού σιγή 
και ανάκρουση του Εθνικού Ύμνου.

11:30 π.μ.: Παρέλαση των μαθητών των Σχο-
λείων της Παροικιάς στην παραλιακή λεωφόρο, 
Ακτή Γιάννη Πάριου. Ο χώρος των επισήμων ορί-
ζεται απέναντι από το 1ο Κ.Α.Π.Η. Δήμου Πάρου.

Σημειώνεται ότι, τελετάρχης ορίζεται ο κ. Δημή-
τριος Μαούνης, Καθηγητής Φυσικής Αγωγής του 
1ου Δημοτικού Σχολείου Παροικιάς Πάρου.

Το Πολεμικό Ναυτικό  
στον ελληνοϊταλικό πόλεμο

Αν και η επίσημη έναρξη του ελληνοϊταλικού 
πολέμου έγινε στις 28 Οκτωβρίου του 1940, οι 
περιπέτειες του Ελληνικού Πολεμικού Ναυτικού 
ξεκίνησαν από το λιμάνι της Τήνου, όταν το -τυ-
πικά άγνωστο αλλά γνωστό τοις πάσι- ιταλικό 
υποβρύχιο τορπίλισε το καταδρομικό «Έλλη». Το 
γεγονός αυτό, αν και καταγράφεται ως καταστρο-
φή και βύθιση ενός από τα ιστορικότερα πλοία 
του Πολεμικού μας Ναυτικού, αποτέλεσε αφορμή 
πατριωτικής τόνωσης και εθνικής ομοψυχίας, που 
διαπότισε όλες τις προσπάθειες άμυνας απέναντι 
σ’ έναν εχθρό με πολλαπλάσια δύναμη σε όλα τα 
επίπεδα. Και έμελλε να είναι το Πολεμικό Ναυτι-
κό εκείνο που προσέφερε την πρώτη θυσία σε μία 
σειρά θυσιών όλων των όπλων και κατ’ επέκταση 
ολόκληρου του ελληνικού λαού.

Σε μία φωτογραφία ιστορικής σημασίας από την 
κατοχή του 1940, από το αρχείο του κ. Φίλιππου 
Τσαντάνη, αποτυπώνονται Παριανοί Ναύτες, όπου 
διακρίνονται από αριστερά κάτω και πάνω οι Βαγ-
γέλης Πρινέας και Ηλίας Τσαντάνης αντίστοιχα.

Εορτασμός 28ης Οκτωβρίου 1940

Δωρεές της «Project Διώνη A.E.»

τοπικές ειδήσεις

Ευχαριστήριο 
Άγγ. Άγουρου

Σε ευχαριστήριο μή-
νυμά του ο επανεκλεγείς 
δημοτικός σύμβουλος 
Άγγελος Άγουρος, με 
την παράταξη «Πάρος 
με Ευθύνη και Ενότητα» 
του νέου δημάρχου Κώ-
στα Μπιζά, αναφέρει:

«Αγαπητοί συμπολί-
τες μου, θέλω ειλικρινά 
μέσα απ’ την καρδιά μου να ευχαριστήσω όλες και 
όλους εσάς που με τιμήσατε με την ψήφο σας στις 
εκλογές της 8ης Οκτωβρίου και με αναδείξατε και 
πάλι Δημοτικό Σύμβουλο του Δήμου Πάρου. Θέλω 
επίσης να ευχαριστήσω τον επικεφαλής της παρά-
ταξης μας και νέο Δήμαρχο Πάρου κ. Κώστα Μπιζά 
για την εμπιστοσύνη του στο πρόσωπο μου, καθώς 
και όλους τους συνυποψηφίους μου για τον τίμιο 
και αξιοπρεπή αγώνα που δώσαμε για την μεγάλη 
νίκη!!!

Θέλω να σας διαβεβαιώσω ότι θα φανώ αντάξιος 
της εμπιστοσύνης σας και να σας υποσχεθώ ότι θα 
είμαι διαρκώς δίπλα σας έτοιμος να αγωνιστώ μαζί 
με όλη την αξιόλογη ομάδα μας για την επίλυση 
των προβλημάτων του νησιού μας. Όλοι μαζί για 
μια καλύτερη Πάρο. Την Πάρο που αξίζουμε!!!».
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Με δελτίο Τύπου -το 
οποίο υπογράφει η δι-
ευθύντρια του Δ.Ι.Ε.Κ. 
Σύρου, Δήμητρα Τσιόρ-

βα- γίνεται ενημέρωση σχετικά με την λειτουργία 
του Τμήματος Πάρου της ειδικότητας «Τεχνικός 
Μαγειρικής Τέχνης - Αρχιμάγειρας (Chef)», στον 
χώρο του ΕΠΑ.Λ., η οποία ξεκίνησε την Δευτέρα 
16 Οκτωβρίου.

Η κ. Τσιόρβα, μεταξύ άλλων, αναφέρει:

«H Πάρος πρωταγωνιστώντας τα τελευταία χρό-
νια ως ένας κορυφαίος τουριστικός προορισμός, 
δημιουργεί σταδιακά τις κατάλληλες συνθήκες για 
γρήγορη και δημιουργική επαγγελματική κατάρτι-
ση των νέων του νησιού, η οποία εξασφαλίζεται 
από την παροχή γνώσεων κατάλληλων να κατα-
στήσουν τους απόφοιτους ικανούς να συμβάλλουν 
στην τουριστική ανάπτυξη του τόπου.

Με τη λογική, ότι θα πρέπει να δημιουργηθεί με-
ταλυκειακή εκπαίδευση για να υπάρχουν καταρ-
τισμένοι πολίτες και τα νέα παιδιά να μένουν στο 
νησί, το Δημοτικό Συμβούλιο της Πάρου αποφάσι-
σε ομόφωνα την ίδρυση Δημοσίου ΙΕΚ στο νησί, ως 
Τμήμα του ΔΙΕΚ Σύρου, στον χώρο του Επαγγελμα-
τικού Λυκείου Πάρου.

Επίσης η Ένωση Γονέων Πάρου συνέβαλε από 
πλευράς της στη λειτουργία του παραπάνω Τμή-
ματος, καθώς εισηγήθηκε για τη δημιουργία του, 
με την δέσμευση θα είναι αρωγός στην προσπάθεια 
που κάνει ο Δήμος για την επίτευξη του στόχου.

Το Δημόσιο Ινστιτούτο Επαγγελματικής Κατάρ-
τισης (ΔΙΕΚ) είναι καίριας σημασίας για όσους 
επιθυμούν να αναπτύξουν επαγγελματική σταδιο-
δρομία στο νησί και ιδιαίτερα στον Τουρισμό. Οι 
απόφοιτοί του θα είναι σε θέση να εφαρμόζουν την 
τέχνη της μαγειρικής και σύνθεσης μενού, στηριζό-
μενοι σε σύγχρονες αρχές διοίκησης επιχειρήσεων 
και μάρκετινγκ στον ξενοδοχειακό και επισιτιστικό 
χώρο.

Ως Διευθύντρια του Δημόσιου ΙΕΚ δέχτηκα να 
αναλάβω τη δημιουργία του Τμήματος Πάρου έστω 
και από απόσταση, καθώς θεώρησα ότι στα νησιά 
πρέπει να υπάρχουν καταρτισμένοι συμπολίτες 
μας ιδιαίτερα στις υπηρεσίες του Τουρισμού που 
αποτελεί βασικό παράγοντα ανάπτυξης.

Το εγχείρημα που αναλάβαμε είναι αρκετά δύ-
σκολο και ίσως δημιουργήσει ορισμένες αρρυθμί-
ες στην παγιωμένη καθημερινότητα των εμπλεκο-
μένων σε αυτό. Παρόλα αυτά πιστεύω ότι όλα τα 
μικρά εμπόδια θα ξεπερασθούν βασιζόμενοι στην 
καλή πρόθεση όλων. Ένα μεγάλο ευχαριστώ στους 
ανθρώπους που μας στήριξαν στη λειτουργία του».

εκπαίδευση 

Η Ένωση Λειτουργών Μέσης Εκπαίδευσης 
(ΕΛΜΕ) Πάρου-Αντιπάρου, μέσω ανακοίνωσής 
της γνωστοποίησε τις ελλείψεις εκπαιδευτικών 
που υπάρχουν και φέτος στα σχολεία, αναφέρο-
ντας χαρακτηριστικά ότι λείπουν 25 καθηγητές. 
Παράλληλα, ζητά από το υπουργείο να προβεί 
άμεσα σε προσλήψεις, ώστε να καλυφθούν όλα τα 
κενά.

Αναλυτικά η ανακοίνωση της ΕΛΜΕ αναφέρει:
«Άλλη μια σχολική χρονιά ξεκίνησε με πολύ με-

γάλες ελλείψεις σε εκπαιδευτικούς. Το υπουργείο 
συνεχίζει να καλύπτει τις πάγιες ανάγκες με προ-
σλήψεις αναπληρωτών. Όπως κάθε χρόνο, έτσι και 
φέτος μετά και τη δεύτερη φάση των προσλήψε-
ων, και ενώ βρισκόμαστε στα μέσα Οκτωβρίου, 
εξακολουθούν να υπάρχουν πάρα πολλά κενά 
στα σχολεία της Πάρου και της Αντιπάρου. Ενώ 
το υπουργείο γνώριζε μέσα από τα πληροφοριακά 
συστήματα από πολύ νωρίς τις ελλείψεις εκπαι-
δευτικών σε κάθε σχολείο έκανε προσλήψεις στην 
πρώτη φάση που κάλυψαν μόνο μικρό μέρος των 
αναγκών και στην δεύτερη φάση με τις ελάχιστες 
επιπλέον προσλήψεις το πρόβλημα παραμένει.

Ενδεικτικά αναφέρουμε τις ελλείψεις σε καθηγη-
τές ανά ειδικότητα: Θεολόγοι 2, Φιλόλογοι 3, Φυ-
σικοί / Χημικοί / Βιολόγοι / Γεωλόγοι 3, Γαλλικών 

1, Αγγλικών 1, Μηχανολόγοι 1, Πολ. Μηχανικοί 
2, Πληροφορικής 2, Εικαστικών 11 ώρες, Ειδικής 
Αγωγής 9 εκπαιδευτικοί.

Από την Πάρο και από την Αντίπαρο λείπουν 25 
καθηγητές!!!

Η πάγια δικαιολογία, ότι δεν έχουν οριστικοποιη-
θεί τα τμήματα, δεν ευσταθεί, αφού μέσω των ηλε-
κτρονικών εγγραφών γνωρίζει το υπουργείο από 
τις αρχές Ιουλίου ποια τμήματα θα λειτουργήσουν. 
Το ίδιο υπουργείο εξάλλου ορίζει ποια ολιγομελή 
τμήματα θα λειτουργήσουν με απόφαση που βγαί-
νει μετά τα μέσα Αυγούστου. Είναι προφανές ότι 
αυτή η καθυστέρηση έχει μόνο οικονομικά κίνητρα 
για να εξοικονομήσει το κράτος χρήματα προσλαμ-
βάνοντας τους αναπληρωτές όσο πιο αργά μπορεί.

Αυτή η τμηματική πρόσληψη αναπληρωτών, 
πέρα από τα μεγάλα προβλήματα που δημιουργεί 
στην λειτουργία του σχολείου, αφού οι μαθητές 
χάνουν πολλές ώρες, καταστρατηγεί πολλές φορές 
την σειρά του πίνακα προσλήψεων. Το υπουργείο 
επίσης υποχρεώνει τις κατά τόπους διευθύνσεις 
να εμφανίζουν αριθμό κενών ίσο με των αριθμό 
προσλήψεων της κάθε φάσης. Για παράδειγμα, κά-
ποιος που θέλει να επιλέξει κάποιο συγκεκριμένο 
νησί, είτε γιατί έχει δουλέψει εκεί και του άρεσε, 
είτε γιατί έχει την οικογένειά του εκεί, είτε γιατί 
είναι πιο κοντά στο μόνιμο τόπο διαμονής του, είτε 
για οποιοδήποτε άλλο λόγο, μπορεί να βρεθεί σε 

άλλο νησί γιατί δεν έχουν δοθεί όλα τα κενά στην 
πρώτη φάση, και στη δεύτερη φάση να προσληφθεί 
εκεί κάποιος αναπληρωτής με χαμηλότερη σειρά 
στον πίνακα.

Η ΕΛΜΕ Πάρου-Αντιπάρου απαιτεί να γίνονται 
οι προσλήψεις βάσει των αναγκών που ήδη γνω-
ρίζει το υπουργείο και να είναι επιλέξιμα για τους 
αναπληρωτές όλα τα διαθέσιμα κενά που γνωρίζει 
η ΔΔΕ.

Φυσικά τα περισσότερα από τα παραπάνω προ-
βλήματα θα λύνονταν αν έκανε μόνιμους διορι-
σμούς αντί να καταφεύγει στην πιο φτηνή «λύση» 
των αναπληρωτών.

Είναι απαράδεκτο να έχει περάσει ενάμιση μήνας 
και τα παιδιά στα νησιά μας να χάνουν εκατοντά-
δες ώρες εβδομαδιαίως. Το υπουργείο για άλλη μια 
φορά αδιαφορεί για τις χαμένες ώρες, όμως είναι 
σχεδόν βέβαιο ότι μόλις

γίνει κάποιο έκτακτο γεγονός (πλημμύρες, χιόνια 
ή κάποια άλλη φυσική καταστροφή) θα βγάλει μια 
βαρύγδουπη ανακοίνωση ότι για να μην χαθεί μια 
ώρα μάθημα θα γίνει τηλεκπαίδευση.

Επιπλέον, το πρόγραμμα “Μια Νέα Αρχή στα 
ΕΠΑΛ”, το οποίο συγχρηματοδοτείται από το Ευ-
ρωπαϊκό Ταμείο Περιφερειακής Ανάπτυξης και 
δημιουργήθηκε με σκοπό την αναβάθμιση της 
ποιότητας και την αποτελεσματικότερη λειτουργία 
της σχολικής κοινότητας, παρά τα πολλαπλά οφέ-
λη του, διαπιστώσαμε πως δε συμπεριλήφθηκε στη 
Β’ φάση προσλήψεων αναπληρωτών. Γι’ αυτόν τον 
λόγο, ζητάμε την άμεση εφαρμογή του σε όλα τα 
Επαγγελματικά Λύκεια της χώρας, προκειμένου να 
επιτευχθεί χωρίς επιπλέον καθυστέρηση η απρό-
σκοπτη λειτουργία του.

Καλούμε το υπουργείο να προβεί άμεσα σε προ-
σλήψεις, ώστε να καλυφθούν όλα τα κενά».

ΕΛΜΕ Πάρου-Αντιπάρου:

«Ελλείψεις εκπαιδευτικών και 
φέτος στα σχολεία μας»

Δημόσιο Ι.Ε.Κ.:

Ενημέρωση για την λειτουργία  
του Τμήματος Πάρου

Σεμινάρια  
για γονείς

Το Κέντρο Πρόληψης «Θησέας Κυκλάδων» πρό-
κειται να υλοποιήσει σεμινάρια για γονείς μικρών 
παιδιών και εφήβων στην Πάρο. Στόχος των σεμι-
ναρίων είναι η υποστήριξη των γονέων στον ιδι-
αίτερα απαιτητικό και συνάμα ενδιαφέροντα ρόλο 
τους, όπως αυτός διαμορφώνεται στη σημερινή 
πραγματικότητα.

Στις συναντήσεις οι γονείς θα έχουν τη δυνα-
τότητα να μοιραστούν απόψεις, εμπειρίες, προ-
βληματισμούς, να κατανοήσουν περισσότερο τη 
συμπεριφορά και τις ανάγκες των παιδιών τους, 
ανάλογα με την αναπτυξιακή τους φάση, να ανα-
πτύξουν σημαντικές δεξιότητες που θα διευκολύ-
νουν το έργο τους, ενώ παράλληλα θα ενδυνα-
μωθούν μέσα από την αλληλεπίδραση με άλλους 
γονείς σε ένα ασφαλές και υποστηρικτικό πλαίσιο.

Θα πραγματοποιηθούν ξεχωριστά τμήματα για 
γονείς μικρών παιδιών και για γονείς εφήβων. 
Κάθε σεμινάριο θα υλοποιηθεί σε 7 εβδομαδιαί-
ες συναντήσεις, με σταθερά μέλη, κάθε Τετάρτη, 
είτε πρωί 10.00-12.00 είτε απόγευμα 18.00-20.00, 
ανάλογα με τη δυνατότητα του κάθε συμμετέχο-
ντα.

Οι συναντήσεις θα πραγματοποιηθούν στον χώρο 
του Κέντρου Πρόληψης στην Παροικιά (Εμπορικό 
Κέντρο Μπιζά, Ζωοδόχος Πηγή), με έναρξη το Νο-
έμβριο.

Για περισσότερες πληροφορίες και δήλωση συμ-
μετοχής, οι ενδιαφερόμενοι γονείς μπορούν να 
καλούν στο τηλέφωνο 2284024745, καθημερινά 
9.00-15.00, έως και την Τρίτη 31 Οκτωβρίου 2023.
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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ  
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΝΟΤΙΟΥ ΑΙΓΑΙΟΥ  
ΔΗΜΟΣ ΠΑΡΟΥ  
Έντυπη Έκδοση  
9ης -Τακτικής- Συνεδρίασης Δ.Σ. 
Παρασκευή, 19 Απριλίου 2019

3ο ΘΕΜΑ: Επικαιροποίηση της υπ’ αριθμ. 
139/2013 απόφασης του Δ.Σ. Δήμου Πάρου 
που αφορά δωρεάν παραχώρηση δημοτικού 
χώρου στο ΝΟΠ.

{…} ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Υπήρξε και όπως γνωρίζετε, 
υπήρξε και η άλλη καταλυτική εξέλιξη στο θέμα 
του ΝΟΠ έτσι; Ότι υπήρξε αλλαγή διοίκησης και 
η νέα διοίκηση έφερε μία πρόταση. Έφερε μία νέα 
πρόταση η οποία θεωρεί ότι θα είναι βιώσιμη για 
το Ναυτικό Όμιλο. Δηλαδή αν εγώ το άφηνα τώρα 
θα πηγαίναμε... Και τώρα δηλαδή αν έλεγα ας πού-
με στο ΝΟΠ ότι ξέρεις άστο να το πάμε παραπίσω 
θα έπρεπε να πάμε για Σεπτέμβρη. Τους λόγους 
μπορεί να μας τους πει ο κύριος Κουντρομιχάλης 
εμένα μου έχει... Ναι, πείτε, κύριε Κουντρομιχάλη.

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Συγνώμη απλώς είχαμε πει τότε, 
γιατί μιλάγαμε ότι πρέπει ο ΝΟΠ για κάποιους Α, 
Β λόγους που θα μας τους εξηγήσει ο Πρόεδρος, 
να δούμε λίγο και την οικονομική κατάσταση γιατί 
κάτι είχε ειπωθεί τότε. Αυτό λοιπόν είχε πει από 
τον Χρήστο το Χριστόφορο τον τότε Αντιδήμαρχο 
ότι πρέπει να δούμε και την οικονομική κατάστα-
ση του Συλλόγου για να μπορούμε να αποφασί-
σουμε αν όντως υπάρχει ανάγκη επιβίωσης ή μη. 
Μέχρι τώρα στοιχεία δεν υπήρχανε.

ΡΟΚΟΝΙΔΑΣ: Δεν είχε να κάνει μόνο με τη διε-
ρεύνηση.

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όχι μόνο τη διερεύνηση. Είχε να 
κάνει και με το οικονομικό γεγονός, Έτσι, έτσι που 
δεν έχουν έρθει μέχρι τώρα ποτέ.

ΡΟΚΟΝΙΔΑΣ: Τα οποία όμως δεν ήρθανε ποτέ. 
Α μπράβο.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Κουντρομιχάλη.

ΡΟΚΟΝΙΔΑΣ: Συγνώμη πάντως, η εισήγηση του 
Αντιδημάρχου αυτή τη στιγμή είναι να προχωρή-
σουμε με βάση την γνωμοδότηση του Νομικού 
Συμβούλου στην παραχώρηση για 8 χρόνια. Αυτή 
είναι η πρόταση.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έως 8 χρόνια.

ΚΟΥΝΤΡΟΜΙΧΑΛΗΣ: Ναι, καλησπέρα σας. 
Πράγματι εμείς αναλάβαμε σαν νέο Διοικητικό 
Συμβούλιο του ΝΟΠ πριν 45 περίπου μέρες. Και τα 
9 άτομα τα οποία εξελέγησαν στο νέο Διοικητικό 
Συμβούλιο ήταν νέοι στον ΝΟΠ, εκτός του ενός ο 
οποίος είχε δύο χρόνια. Πήγαμε με τις καλύτερες 
διαθέσεις και προθέσεις να αναλάβουμε ένα αθλη-
τικό Σωματείο εγώ προσωπικά το έχω ξανακάνει 
επανειλημμένως στην Πάρο με τον ΑΟΠ, ήμουν 
Πρόεδρος έξι χρόνια. Δυστυχώς τα πράγματα τα 
οποία αντιμετωπίσαμε και διαπιστώσαμε στην 
πραγματικότητα ήταν πάρα πολύ δύσκολα, και μι-
λάω για το οικονομικό κομμάτι του ΝΟΠ. Βρήκαμε 
έναν ΝΟΠ ο οποίος οφείλει ένα πολύ σεβαστό ποσό 
σαν χρέος προς τα έξω. Το ποσόν το οποίο σύμφω-
να με τα στοιχεία τα οποία μας δόθηκαν κατά την 
ανάληψη ήταν περίπου στα 150.000 ευρώ. Ανα-
λύεται βέβαια το χρέος που απευθύνεται. Η πρώτη 

πράξη που κάναμε σαν νέο Διοικητικό Συμβούλιο 
ήταν... Το πρώτο μάλλον συμβούλιο που κάναμε 
μετά την εκλογή μας, ήταν η συγκρότηση του ΔΣ 
όπως είχαμε υποχρέωση. Το δεύτερο συμβούλιο το 
οποίο κάναμε ομόφωνα, το καινούργιο Διοικητικό 
Συμβούλιο πήρε μία απόφαση η οποία έλεγε επί λέ-
ξει ότι αναλαμβάνουμε το ΝΟΠ με κάθε επιφύλαξη 
και μέχρι την ολοκλήρωση ενός πλήρους διαχειρι-
στικού ελέγχου για να δούμε από πού προέρχεται 
αυτό το διαχειριστικό άνοιγμα. Γιατί όπως κατα-
λαβαίνετε κανείς μας δεν είναι διατεθειμένος να 
φορτωθεί στην πλάτη του ένα τόσο μεγάλο ποσόν. 
Και μάλιστα ο Πρόεδρος όπως τα ξέρετε γνωρίζετε 
όλοι σας το ΑΦΜ του Προέδρου είναι αλληλένδετο 
με το ΑΦΜ του Συλλόγου. Δηλαδή αν ο ΝΟΠ δεν 
πληρώσει τις υποχρεώσεις του, αμέσως οι υπο-
χρεώσεις μετακυλούν στο ΑΦΜ του Προέδρου. Η 
ενέργειά μας η πρώτη ήταν να σταματήσουμε τη 
συνεργασία μας με το λογιστικό γραφείο το οποίο 
συνεργαζόταν ο ΝΟΠ όλα αυτά τα χρόνια, όχι για 
λόγους μη καλής συνεργασίας, απλώς έγινε μία 
νέα αρχή, έπρεπε να γίνει ένας νέος διαχειριστικός 
έλεγχος, έπρεπε να μπουν καινούργιοι άνθρωποι 
μέσα που θα κάνουν το διαχειριστικό έλεγχο. Και 
αναθέσαμε σε ένα λογιστικό γραφείο του νησιού να 
διενεργήσει πλήρη διαχειριστικό έλεγχο. Ήδη το 
γραφείο αυτό έχει πάρει από τις αρμόδιες υπηρε-
σίες, εφορία, ΙΚΑ, Δήμο όλα τα φορολογικά ασφα-
λιστικά στοιχεία του Ομίλου, του έχουμε παραχω-
ρήσει την δυνατότητα να ελέγξει όλα τα τιμολόγια 
και τα έγγραφα του ομίλου, και περιμένουμε εν 
καιρό το πόρισμά του. Αλλά όλα αυτά όμως είναι 
αυτά τα οποία κάναμε εμείς, αλλά ο Όμιλος τρέχει. 
Ο Όμιλος προχωράει είναι ζωντανός οργανισμός, 
έχει υποχρεώσεις πρέπει να συνεχίσει να ζει, πρέ-
πει να συνεχίσει να λειτουργεί, έχει 200 παιδιά και 
είναι 200 παιδιά κυρίως από την Παροικιά. Γιατί 
ο Όμιλος ήταν Ναυτικός Όμιλος Πάρου, αυτή τη 
στιγμή έχει δημιουργηθεί Ναυτικός Όμιλος και 
στην Αντίπαρο, έχει δημιουργηθεί Ναυτικός Όμι-
λος και στη Νάουσα, έχει Ναυτικό Όμιλο και το 
Πίσω Λιβάδι, το δελφινάκια, επομένως εμείς στην 
ουσία είμαστε Ναυτικός Όμιλος Παροικιάς. Στην 
ουσία είμαστε στην Παροικιά. Τα παιδιά εδώ στη 
συντριπτική τους πλειοψηφία είναι από την Πα-
ροικιά. Δεν χρειάζεται να σας πω για τον Όμιλο τα 
ξέρετε καλύτερα από μένα, τα έχετε ζήσει, τα έχε-
τε δει, τα έχετε διαβάσει, αυτό που μπορώ να πω 
είναι ότι εγώ στους δύο… Το τελευταίο διάστημα 
που είμαι Πρόεδρος, το λίγο αυτό διάστημα πήγα 
σε δύο αθλητικές διοργανώσεις, και στη Ρόδο που 
πήγα και στην Αθήνα, ο Όμιλος έχει τις καλύτερες 
εντυπώσεις πανελλήνια. Όπου πάμε είναι πράγμα-
τι ας πούμε δεχόμαστε συγχαρητήρια για την άρτια 
οργάνωσή του και για το ήθος και για την αγωνι-
στική επάρκεια των αθλητών μας. Ο Όμιλος λείπει 
πρέπει να συνεχίσει να ζει. Ο Όμιλος για να ζήσει 
θέλει τη βοήθεια του Δημοτικού Συμβουλίου. Και 
σας το λέω αυτό σας μιλάω ειλικρινά δεν έχω κα-
μία διάθεση ούτε να επιρρίψω ευθύνες σε κανέναν 
απολύτως, γιατί δεν μπορεί να επιρρίψεις ευθύ-
νες εάν δεν έχεις στοιχεία, αλλά ούτε έχω διάθεση 
να καλύψω κανέναν, εάν έχω στοιχεία, αλλά ούτε 
έχω διάθεση να αναλάβω επάνω στους ώμους μου 
και εγώ και το Διοικητικό Συμβούλιο ένα βάρος το 
οποίο δεν μου αναλογεί. Επομένως σαν Διοικη-
τικό Συμβούλιο είχαμε δύο επιλογές: Η μία ήταν 
να φέρουμε αυτή την πρόταση προς το Σώμα, να 
ζητήσουμε προσέχτε για να μη γίνει καμία παρε-

ξήγηση, την παραχώρηση στον Όμιλο ζητάμε της 
έκτασης και του καταστήματος. Δεν ζητάμε κάτι 
άλλο, ζητάμε να παραχωρηθεί στον Όμιλο. Γιατί 
μέχρι τώρα είμαστε στον αέρα. Είμαστε στον αέρα 
από το 94 μέχρι σήμερα δεν ξέρω εγώ, και να σας 
πω και κάτι κύριε Δήμαρχε ίσως και με ευθύνη 
των Δημοτικών Αρχών. Ίσως και με ευθύνη των 
προηγούμενων Διοικητικών Συμβουλίων. Είμαστε 
στον αέρα, τι πάει να πει ότι σας δίνουμε τον έκτα-
ση μέχρι να ολοκληρωθεί, μέχρι να μπει μπροστά 
το πολιτιστικό κέντρο; Αυτό δεν λέει τίποτα. Αυτό 
δεν λέει τίποτα, εγώ ξέρω να πω ότι από την ημέ-
ρα που πήρε ο Όμιλος το οικόπεδο γιατί ο Όμιλος 
πήρε οικόπεδο, και το θυμόσαστε όλοι σας και το 
θυμάστε καλύτερα από μένα γιατί είσαστε περισ-
σότερα χρόνια εδώ στην Παροικιά από μένα. Πήρε 
ένα οικόπεδο ένα έλος, ένα βάλτο. Έκανε αθλητική 
εγκατάσταση, έκτισε κτίρια, έκανε κατάστημα, τα 
νομιμοποίησε όλα, τα έχει κάνει με δικά του έξοδα, 
τα έχει χτίσει όλα με δικά του έξοδα, από το μηδέν 
ξεκίνησε, από το μηδέν ξεκίνησε, τα έχει χτίσει με 
δικά του έξοδα. Και τώρα τι ζητάει ο Όμιλος; Επει-
δή μπαίνουμε σε ένα πρόγραμμα εξυγίανσης, σε 
ένα πενταετές πρόγραμμα εξυγίανσης που έχουμε 
κάνει εδώ με τους συναδέλφους συνεργάτες μου 
στο Διοικητικό Συμβούλιο, ζητάμε να ξέρουμε ότι 
θα είναι για ένα χρονικό διάστημα δικός μας ο 
χώρος; Να μπούμε σε αυτό το πρόγραμμα να τον 
εξυγιάνουμε τον όμιλο, να τον ξεχρεώσουμε και 
να προχωρήσει πάλι δυνατός; Θα μας δώσετε αυτή 
τη δυνατότητα ή δεν θα μας την δώσετε; Αυτό θέ-
λουμε, αυτό ζητάμε από εσάς για οποιοδήποτε 
στοιχείο θέλετε είτε οικονομικό, υπόψη ότι ο Όμι-
λος είναι αθλητικό σωματείο ανεξάρτητο έτσι; Δεν 
ελέγχεται από το Δήμο οικονομικά. Έχουμε ηθική 
υποχρέωση όμως, ηθική υποχρέωση στο Δήμο να 
παράσχουμε οποιοδήποτε στοιχείο οικονομικό το 
ζητήσει. Και οποιοσδήποτε Δημοτικός Σύμβουλος 
από την πλειοψηφία ή τη μειοψηφία, την αντιπο-
λίτευση οποιοσδήποτε θέλει, μπορεί οποιοδήποτε 
οικονομικό στοιχείο να έρθει να το πάρει. Είναι 
στην πλήρη... Άλλωστε η γενική συνέλευση έγινε 
φανερά, δημόσια και να σας πω την αλήθεια και 
εγώ τα οικονομικά στοιχεία αυτά που μου δώσανε 
στην γενική συνέλευση έχω. Δεν έχω κάτι αλλά 
δεύτερα ή τρίτα οικονομικά στοιχεία που να... Αυτά 
είναι δημόσια μπορούμε οποιαδήποτε στιγμή να 
σας τα δώσουμε. Είμαι στη διάθεσή σας, να σας 
δώσω οποιαδήποτε διευκρίνιση θέλετε, αλλά θέλω 
σας παρακαλώ πολύ για τον Όμιλο να αφήσουμε 
όλα τα άλλα στην άκρη και να έχουμε στο μυαλό 
μας μόνο τον Ναυτικό Όμιλο και τίποτε άλλο. Ο 
Ναυτικός Όμιλος πρέπει να ζήσει στην Παροικιά. 
Πρέπει να συνεχίσει να λειτουργεί. Η επόμενη κί-
νησή μας και το λέω αυτό με μαύρη καρδιά και 
δεν θέλω ούτε καν να το σκέφτομαι είναι να ανα-
στείλουμε τη λειτουργία μας. Ο Όμιλος έχει περι-
ουσιακά στοιχεία, μπορώ να σας πω ότι έχει 35 
σκάφη αγωνιστικά διαφόρων τύπων. Έχει πέντε 
φουσκωτά. Έχει ένα αυτοκίνητο, έχει 10 τρέιλερ, 
έχει εξοπλισμό, έχει ανταλλακτικά. Μπορούμε να 
τα εκποιήσουμε. Μπορούμε να τα εκποιήσουμε, να 
πιάσουμε να τα σκοτώσουμε που λένε γιατί ξέρετε 
όταν εκποιείται κάτι τα δίνεις και σκοτωμένα ας 
πούμε. Θα τα πουλήσουμε όλα και να ξοφλήσου-
με, να ξεχρεώσουμε να βγούμε καθαροί και εμείς, 
αλλά δεν θα έχουμε Ναυτικό Όμιλο. Αυτά έχω να 
πω και είμαι στη διάθεσή σας για οποιαδήποτε δι-
ευκρίνιση, ευχαριστώ.
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε τον κύριο Κουντρο-
μιχάλη. Ερωτήσεις; Ο κύριος Μαλαματένιος.

ΜΑΛΑΜΑΤΕΝΙΟΣ: Κύριε Πρόεδρε είπατε ότι τα 
στοιχεία που έχετε να μας δώσετε είναι αυτά που 
σας δώσαν στη γενική συνέλευση. Έχετε ελέγξει 
αν είναι πραγματικά;

ΚΟΥΝΤΡΟΜΙΧΑΛΗΣ: Ήμουνα σαφής ότι ήδη 
έχουμε πάρει ομόφωνη απόφαση και τα εννέα 
μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου να γίνει εξονυ-
χιστικός διαχειριστικός έλεγχος, για αυτό και δεν 
έχουμε παραλάβει ακόμη. Έχουμε παραλάβει, ξέ-
ρετε πολλοί γιατί το συζητούσα και με τον κύριο 
Μαρινόπουλο προχθές, ότι οι γενικές συνελεύσεις 
όταν γίνει μια γενική συνέλευση και μπει μια ελε-
γκτική επιτροπή και πει εντάξει απαλλάσσεται η 
προηγούμενη διοίκηση από ευθύνες και τα λοιπά, 
ότι έχει λήξει το θέμα. Δεν έχει λήξει, μια τυπική 
διαδικασία είναι αυτή. Νομικές, ποινικές, διοικητι-
κές ευθύνες υπάρχουν και μετά από την διενέργεια 
της γενικής συνέλευσης. Προς Θεού δεν εννοώ τί-
ποτα ότι υπάρχουν έτσι; Απλώς πρέπει και εμείς 
να ξέρουμε ότι ρε παιδιά παραλαμβάνουμε αυτά 
τα πράγματα, τα παραλαμβάνουμε και είναι καθα-
ρά είναι αυτά τα πράγματα και προχωράμε δυνατά 
έτσι. Αλλά αυτή τη στιγμή δεν είμαι σε θέση…

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να ξέρετε αν αυτά που έχετε είναι 
αυτά.

ΚΟΥΝΤΡΟΜΙΧΑΛΗΣ: Ακριβώς.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Μαρινόπουλε.

ΜΑΡΙΝΟΠΟΥΛΟΣ: Σίγουρα όμως θα ξέρετε τώρα 
αυτή τη στιγμή αν υπάρχουν χρέη προς το δημό-
σιο ή προς το Δήμο. Αυτό θα φαίνεται σίγουρα.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πείτε μας.

ΚΟΥΝΤΡΟΜΙΧΑΛΗΣ: Αυτή τη στιγμή όλα τα 
χρέη που έχουμε προς το δημόσιο, προς το Δήμο, 
είναι ΕΦΚΑ, ΙΚΑ, εφορία και Δήμος. Είναι όλα τα 
έχουμε ρυθμίσει, ναι είναι ρυθμισμένα, πληρώνο-
νται κανονικά και τώρα να σας πω ότι πληρώνο-
νται από τα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου; Τα 
βάζουμε κάθε μήνα τσοντάρουμε όλοι μαζί για να 
καλύψουμε τη δόση, γιατί ξέρετε ένα χρέος προς 
τον κύριο Μαρινόπουλο προμηθευτή μπορεί και 
να κάνει υπομονή, το ΙΚΑ και η εφορία δεν κάνει 
υπομονή. Άμα δεν πάει η δόση θα εκπίπτει, εντω-
μεταξύ κάνανε και μια... δεν ξέρω λάθος λογιστικό 
ήτανε; Λάθος διαχειριστικό ήτανε; Έχασαν τις 120 
δόσεις τότε και αναγκαστήκαμε τώρα και μπήκα-
με στις 12. Και τώρα πληρώνουμε για ένα χρόνο 
12 δόσεις. Δηλαδή αυτό σημαίνει ότι πληρώνουμε 
6-6,5 χιλιάδες το μήνα αυτή τη στιγμή δόση. Τώρα 
περιμένουμε πότε θα δεηθούν να ξαναβάλουν τις 
120 δόσεις μήπως μπορούμε να ξαναενταχτούμε 
σε 120 δόσεις.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνεχίστε κύριε Μαρινόπουλε.

ΜΑΡΙΝΟΠΟΥΛΟΣ: Εκεί που θέλω να εστιάσω 
είναι ότι στην προηγούμενη διοίκηση αυτό αν το 
ξέρετε βέβαια, στην προηγούμενη διοίκηση δεν 
υπήρξε κάποια στιγμή που να έχει χρέη προς το 

Δήμο ή προς το δημόσιο που να μην ήταν ρυθ-
μισμένα, να ήταν παρατημένα, ήταν μονίμως ας 
πούμε ρυθμισμένα. Δηλαδή άρα ο Δήμος μπορού-
σε να προχωρήσει στην παραχώρηση της παραλί-
ας. Αυτό θέλω να πω, εκεί θέλω να καταλήξω.

ΚΟΥΝΤΡΟΜΙΧΑΛΗΣ: Πάντα ήταν ρυθμισμένα, 
την τελευταία τετραετία ήταν ρυθμισμένα.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Άλλη ερώτηση; Ο κύριος Ροκονί-
δας.

ΡΟΚΟΝΙΔΑΣ: Κύριε Πρόεδρε θα ήθελα να μου 
πείτε εάν από την στιγμή που παραλάβατε και μετά 
με δεδομένο ότι το χρέος στη Γενική Συνέλευση 
ήταν περίπου στις 150.000 ευρώ όπως είπατε, εάν 
από τότε και μετά έχετε διαπιστώσει ότι υπάρχουν 
και οφειλές σε προμηθευτές οι οποίες δεν περι-
λαμβάνονται στις 150.000 ευρώ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Κουντρομιχάλη.

ΚΟΥΝΤΡΟΜΙΧΑΛΗΣ: Αυτό που διαπιστώσαμε 
αμέσως μετά την ανάληψη, ελέγξαμε τις οφειλές 
τις οποίες μας παρέδωσαν, ήταν μία οφειλή σε ερ-
γαζόμενους η οποία υπήρχε από το 2018 και δεν 
συμπεριλαμβανόταν στις οφειλές τις οποίες είχε… 
Μέλημά μας πρώτο ήταν έστω και με το υστέρη-
μά μας, έστω και με τη δική μας συνεισφορά να 
πληρωθούν οι εργαζόμενοι. Έτσι κρίναμε ότι οι άν-
θρωποι οι οποίοι είχαν φύγει, είχαν φύγει από τον 
Όμιλο απλώς δεν είχαν πληρωθεί έφυγαν και τα 
λοιπά, και έχουμε έρθει με όλους, τους έχουμε ενη-
μερώσει όλους, εδώ ο κύριος Καλαντζής που είναι 
ο ταμίας μας, κάθε μήνα τους δίνουμε ένα πόσο 
έναντι, και πιστεύω ότι μέσα σε δύο-τρεις μήνες θα 
μπορέσουμε να κλείσουμε το κεφάλαιο εργαζόμε-
νοι. Και πληρώνοντας τώρα τις δόσεις δηλαδή τις 
τακτοποιημένες οφειλές και τους εργαζόμενους 
μετά θα ξεκινήσουμε τους προμηθευτές. Το καλό 
με τους προμηθευτές είναι ότι δεν είναι μεγάλα 
τα ποσά. Δηλαδή μπορεί να είναι ένα σύνολο 13-
14.000 στο σύνολό τους στους προμηθευτές, αλλά 
είναι μικροποσά είναι 300, 400 ευρώ, 500 ευρώ, 
200 ευρώ. Είναι σε πολλούς λίγα, δηλαδή δεν τους 
δημιουργούμε οικονομική δυσχέρεια σε κάποιον 
που δεν μπορεί να κινηθεί.

ΡΟΚΟΝΙΔΑΣ: Δεν έχουν εμφανιστεί προμηθευ-
τές πέρα από αυτούς που υπάρχουν καταγεγραμ-
μένοι στη Γενική Συνέλευση να υπάρχουν οφειλές, 
στη συνέχεια εμφανίστηκαν προμηθευτές οι οποί-
οι να απαιτούν ποσά τα οποία δεν περιλαμβάνο-
νταν σε αυτά που εσείς παραλάβατε ως διοίκηση;

ΚΟΥΝΤΡΟΜΙΧΑΛΗΣ: Νομίζω ότι εμφανίστηκε 
το αυτοκίνητο; Ένα service στο αυτοκίνητο του 
Ομίλου περίπου στα 1.600 ευρώ, 1.500 ευρώ, το 
οποίο πήγαμε δηλαδή... πως το βρήκαμε πήγαμε 
να το ξανακάνουμε service και μας είπαν λέει μας 
χρωστάνε αυτό το ποσό. Το τακτοποιούμε και αυτό 
όπως έχουμε υποχρέωση να τακτοποιήσουμε και 
τα υπόλοιπα.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κύριος Πούλιος.

ΠΟΥΛΙΟΣ: Στο ταμείο του συλλόγου τι λεφτά 

υπάρχουνε; Ένα είναι αυτό και δεύτερον βάζετε 
λεφτά εσείς τώρα από την τσέπη σας. Αυτά κατα-
γράφονται σε… Δεν είσαι υποχρεωμένοι εν πάση 
περιπτώσει να βάζετε λεφτά, πως μετά θα αποδεί-
ξετε ότι βάζετε λεφτά. Όχι δεν είναι, γιατί το ίδιο 
μπορεί να ισχυριστούν και οι προηγούμενοι ότι 
βάζουμε από την τσέπη μας λεφτά και θέλουμε να 
τα πάρουμε πίσω.

ΚΟΥΝΤΡΟΜΙΧΑΛΗΣ: Καταρχάς τα χρήματα τα 
οποία αυτή τη στιγμή συνεισφέρει το Διοικητικό 
Συμβούλιο δεν είναι οικονομική διευκόλυνση. Εί-
ναι χάρισμα είναι δωρεά. Δηλαδή αλίμονο να βοη-
θάμε μία κατάσταση και μετά να λέμε ότι ξαναδώ-
στε μας τα χρήματα πίσω. Δεν υπάρχει τέτοιο θέμα 
σε αυτό το αντικείμενο.

ΠΟΥΛΙΟΣ: Το ταμείο δεν έχει τίποτα μέσα;

ΚΟΥΝΤΡΟΜΙΧΑΛΗΣ: Αστεία λέτε τώρα; Όχι όχι, 
δυστυχώς δεν έχει το ταμείο, δεν έχει τίποτα, δεν 
έχει τίποτα. Α όχι τώρα συγγνώμη δεν είχε τίποτα 
τώρα πρέπει να έχει 2.000 Νίκο πόσα έχει;

ΚΑΛΑΤΖΗΣ: Γύρω στα 2,300 ευρώ.

ΚΟΥΝΤΡΟΜΙΧΑΛΗΣ: Αλλά έχουμε τώρα τέλος 
του μήνα να πληρώσουμε 6-6.500. {...}

{…} ΑΓΟΥΡΟΣ: Τα έσοδα είναι ανταποδοτικά;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αν ήτανε δεν θα υπήρχε…

ΚΟΥΝΤΡΟΜΙΧΑΛΗΣ: Να σας πω τώρα με τα 
έσοδα να απαντήσω. Οι συνδρομές κάποτε πριν το 
2010 πλήρωναν. Τώρα δεν πληρώνουν. Για να πά-
ρεις τη συνδρομή του μέλους… ναι και τι να πεις; 
Δηλαδή τι να πεις; Πολλά παιδιά, πολλοί γονείς 
μάλλον λέει τώρα στην Αθήνα που πήγαν τα παι-
διά, χθες έφυγαν και πήγαν στο πανελλήνιο, δύο 
παιδιά δεν είχαν χρήματα να πάνε. Τι να πεις στα 
παιδιά; Ο ένας μάλιστα ήταν και ταλέντο. Τι να του 
πούμε; Να του πούμε δεν θα πάει το παιδί; Είναι 
δυνατό να του πεις να μην πάει;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Δήμαρχε για πείτε.

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Απλώς να διευκρινίσω κάτι όσον 
αφορά το Δήμο. Εμείς δεν θα κρίνουμε, σίγουρα 
θέλουμε να στηρίξουμε και τα λοιπά, τον αθλη-
τισμό και τους Συλλόγους που κάνουν αυτή τη 
δράση, απλώς να πω λίγο τη διαφορά όσον αφο-
ρά αυτό που θυμόμαστε όλοι πιστεύω το Δήμο. Ο 
Δήμος λοιπόν για την παραλία έπαιρνε ενδεικτικό 
ποσό 100 ευρώ μόνο. Όταν ήρθε η Κτηματική και 
λέει κύριοι η παραλία δεν είναι δική σας, άρα εσείς 
δεν μπορείτε να παίρνετε 100 ευρώ, όρισε τιμολό-
γιο και έφτασε στα 18 χιλιάρικα. 19 ναι. Λοιπόν, 
αμέσως - αμέσως, υπήρχε μία φορολογική διαφο-
ρά. Και φορολογική και της Κτηματικής. Το κράτος 
δηλαδή τους έβγαλε εγώ πιστεύω σε πρώτη φάση 
χωρίς να αποκλείω τίποτα, πιστεύω ότι πρέπει να 
γίνει ένας έλεγχος θα δούμε και τα λοιπά. Αλλά η 
πρώτη φάση όσον αφορά αυτό που ξέρουμε εμείς 
σα Δήμος πληρώνανε 100 ευρώ, και ήρθε η Κτη-
ματική και λέει κύριοι εσείς δεν εξαιρείστε από τί-
ποτα 19 χιλιάρικα.

πρακτικό Δ/Σ
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Ο επικεφαλής της Λαϊκής Συσπείρωσης Νοτίου 
Αιγαίου, Γιάννης Αγγέλου, μέσω ανακοίνωσης κα-
ταγγέλλει ότι σε γλέντι του συνδυασμού «Λαϊκή 
Συσπείρωση Πάρου» το μεσημέρι της Κυριακής 15 
Οκτωβρίου στον Πρόδρομο επενέβη η Αστυνομία, 
χαρακτηρίζοντας «περίεργη» και «προκλητική» 
την ενέργεια αυτή.

Αναλυτικά η ανακοίνωση αναφέρει:

«Καταγγέλλουμε στον Παριανό λαό την απαρά-
δεκτη ενέργεια της Αστυνομίας η οποία παρενέβη 
και επιχείρησε να διαλύσει εκδήλωση της Λαϊκής 

Συσπείρωσης Πάρου. Συγκεκριμένα την Κυριακή 
15 Οκτώβρη η Λαϊκή Συσπείρωση οργάνωσε γλέντι 
επ’ ευκαιρία του θετικού εκλογικού αποτελέσμα-
τος που πέτυχε ο συνδυασμός με υποψήφιους και 
φίλους του συνδυασμού στον Πρόδρομο, στο “Καλ-
λιτεχνικό Καφενείο“ της υποψήφιας δημοτικής 
συμβούλου Μαρίας Ραγκούση. Όχι δύο αλλά τέσ-
σερις αστυνομικοί (!), προφασιζόμενοι την ύπαρξη 
καταγγελίας για ηχορύπανση, σε μια περίοδο μά-
λιστα που η γειτονιά είναι άδεια και ενώ περίοικοι 
συμμετείχαν στο γλέντι, απείλησαν την ιδιοκτήτρια 
με αυτόφωρο, κάτι που δεν έχει ξανασυμβεί όσα 
χρόνια λειτουργεί το μαγαζί. Η “περίεργη” αυτή 

ενέργεια και η προκλητική συμπεριφορά ορισμέ-
νων αστυνομικών συνάντησε άμεσα την αντίδραση 
του παρευρισκόμενου κόσμου, του επικεφαλής της 
Λαϊκής Συσπείρωσης δήμου Πάρου Κώστα Ροκο-
νίδα, υποψήφιων και εκλεγμένων δημοτικών και 
τοπικών συμβούλων καθώς και παριστάμενου δι-
κηγόρου.

Αλγεινή εντύπωση και προβληματισμό προκαλεί 
ο δυσανάλογος και υπερβάλλων ζήλος που επέ-
δειξε η Αστυνομία για την παρεμπόδιση επί της 
ουσίας μιας πολιτιστικής εκδήλωσης δημοτικού 
συνδυασμού. Δεν είναι ίδια όμως τα αντανακλαστι-
κά απέναντι σε επιχειρήσεις και beach bars, που 
ειδικά την θερινή περίοδο σηκώνουν το νησί στο 
πόδι, ακόμα και σε ώρες κοινής ησυχίας. Δύο μέτρα 
δηλαδή και δύο σταθμά...

Δηλώνουμε προς κάθε κατεύθυνση και σε κάθε 
επίδοξο καλοθελητή ότι η Λαϊκή Συσπείρωση δεν 
είναι περαστική από την Πάρο, η πολιτική και πολι-
τιστική της δραστηριότητα δεν θα σιγήσει, η φωνή 
της θα ακούγεται όσο και αν ενοχλεί κάποιους».

Έπειτα από την επίσημη ανακήρυξη των αποτε-
λεσμάτων και της σταυροδοσίας των υποψηφίων 
από το Πρωτοδικείο Σύρου, ολοκληρώθηκε και 
τυπικά η 25μελής σύνθεση του νέου δημοτι-
κού συμβουλίου Πάρου, που θα αναλάβει καθή-
κοντα από την πρώτη του νέου έτους.

Ειδικότερα, από τον συνδυασμό «Πάρος με 
Ευθύνη και Ενότητα» που αναδείχθηκε πρώ-
τος στις εκλογές της 8ης Οκτωβρίου και λαμβάνει 
15 έδρες, εκλέγονται κατά σειρά οι: Χριστόδου-
λος Μαούνης, Αναστάσιος Κασαπίδης, Σίμος 
Βαρριάς, Άγγελος Άγουρος, Ιφιγένεια Χατζη-
γεωργίου, Άννα Κάγκανη-Κορτιάνου, Θεμι-
στοκλής Καρποδίνης, Γεώργιος Μπαφίτης, 
Θεόδωρος Μπιζάς, Ιωάννα Χανιώτη, Αλέξιος 
Γκόκας, Νικόλαος Μοστράτος, Φλώρα Λου-
κή, Χαρίλαος Γιουρτζίδης και Μιχαήλ Κυρια-
ζάνος.

Από τον συνδυασμό «Πάρος, Επιμένουμε στην 
Πράξη» που ήρθε δεύτερος και λαμβάνει 5 έδρες, 
εκλέγονται κατά σειρά οι: Μάρκος Κωβαίος (επι-
κεφαλής μείζονος αντιπολίτευσης), Δώρα Σαρ-
ρή-Παπακυρίλλου, Παναγιώτης Κεμπάμπης, 
Βατίστας Ρούσσος και Αθανάσιος Σάμιος.

Τέλος, από τον συνδυασμό «Λαϊκή Συσπείρω-
ση Πάρου» που ήρθε τρίτος και λαμβάνει επίσης 
5 έδρες, εκλέγονται κατά σειρά οι: Κώστας Ρο-
κονίδας (επικεφαλής ελάσσονος αντιπολίτευ-
σης), Αθανάσιος Μαρινόπουλος, Αναστάσιος 
Γκίκας, Νικόλαος Τσιγώνιας και Ευστράτιος 
Παυλάκης.

Σημειώνεται ότι, από την τωρινή σύνθεση 
του δημοτικού συμβουλίου επανεκλέγονται 
μόλις 9 σύμβουλοι (Άγγελος Άγουρος, Δώρα 
Σαρρή-Παπακυρίλλου, Παναγιώτης Κεμπάμπης, 
Βατίστας Ρούσσος και Αθανάσιος Σάμιος, Κώστας 
Ροκονίδας, Αθανάσιος Μαρινόπουλος, Νικόλαος 

Τσιγώνιας και Ευστράτιος Παυλάκης).

Οι πρώτοι σύμβουλοι των συνδυασμών

Από τους τρεις συνδυασμούς που θα συμμετέ-
χουν στο νέο σχήμα του δημοτικού συμβουλίου 
πρώτευσαν κατά σειρά ψήφων ο Χριστόδουλος 
Μαούνης με 596 ψ. (από τον συνδυασμό Μπιζά) 
ακολουθούμενος από τον Αναστάσιο Κασαπίδη με 
561 ψ., η Δώρα Σαρρή-Παπακυρίλλου με 523 
ψ. (από τον συνδυασμό Κωβαίου) ακολουθούμενη 
από τον Παναγιώτη Κεμπάμπη με 506 ψ., καθώς 
και ο Αθανάσιος Μαρινόπουλος με 357 ψ. 
(από τον συνδυασμό Ροκονίδα) ακολουθούμενος 
από τον Αναστάση Γκίκα με 353 ψ.

Οι νέοι εκλεγμένοι στις Κοινότητες

• Στην Κοινότητα Παροικιάς, ο συνδυασμός 
«Πάρος με Ευθύνη και Ενότητα - Μπιζάς» εκλέγει 
τρεις συμβούλους: Γεώργιος Σταθόπουλος (πρό-
εδρος με 397 ψ.), Άννα-Μαρία Μοστράτου (262 
ψ.), Άννα Φραγκούλη (257 ψ.), ο συνδυασμός 
«Λαϊκή Συσπείρωση Πάρου - Ροκονίδας» εκλέγει 
έναν σύμβουλο: Άγγελος Πατέλης (167 ψ.) και 
ο συνδυασμός «Πάρος, Επιμένουμε στην Πράξη - 
Κωβαίος» επίσης έναν σύμβουλο: Δαμιανός Τσα-
ντάνης (123 ψ.).

• Στην Κοινότητα Νάουσας, ο συνδυασμός 
«Πάρος με Ευθύνη και Ενότητα - Μπιζάς» εκλέγει 
τρεις συμβούλους: Αικατερίνη Μπαρμπαρίγου 
(πρόεδρος με 491 ψ.), Νικόλαος Μαρινάκης 
(371 ψ.) και Δάφνη Γαβαλά (173 ψ.), ο συνδυα-
σμός «Πάρος, Επιμένουμε στην Πράξη - Κωβαίος» 
εκλέγει έναν σύμβουλο: Βασίλειος Βεντουρής 
(223 ψ.) και ο συνδυασμός «Λαϊκή Συσπείρωση 
Πάρου - Ροκονίδας» επίσης έναν σύμβουλο: Φλώ-
ρα Παυλάκη (113 ψ.).

• Στην Κοινότητα Μάρπησσας, όλοι οι συν-
δυασμοί εκλέγουν από έναν σύμβουλο: Άννα 
Αντωνοπούλου («Πάρος, Επιμένουμε στην Πρά-

ξη - Κωβαίος», πρόεδρος με 202 ψ.), Ευαγγελία 
Δενδρινού («Πάρος με Ευθύνη και Ενότητα - 
Μπιζάς», 116 ψ.) και Όλγα-Μαρία Τζανετάκη 
(«Λαϊκή Συσπείρωση Πάρου - Ροκονίδας», 54 ψ.).

• Στην Κοινότητα Αγκαιριάς, όλοι οι συνδυα-
σμοί εκλέγουν από έναν σύμβουλο: Άννα Κοντα-
ράτου («Πάρος με Ευθύνη και Ενότητα - Μπιζάς», 
πρόεδρος με 120 ψ.), Αρσένιος Σκιαδάς («Λαϊ-
κή Συσπείρωση Πάρου - Ροκονίδας», 120 ψ.) και 
Κλεοπάτρα Παντελαίου («Πάρος, Επιμένουμε 
στην Πράξη - Κωβαίος», 50 ψ.).

• Στην Κοινότητα Αρχιλόχου, όλοι οι συνδυ-
ασμοί εκλέγουν από έναν σύμβουλο: Ευστράτιος 
Χριστόφορος («Πάρος, Επιμένουμε στην Πράξη 
- Κωβαίος», πρόεδρος με 169 ψ.), Αικατερίνη 
Φραντζή («Πάρος με Ευθύνη και Ενότητα - Μπι-
ζάς», 100 ψ.) και Δέσποινα Χριστοφόρου («Λαϊ-
κή Συσπείρωση Πάρου - Ροκονίδας», 59 ψ.).

• Στην Κοινότητα Λευκών, όλοι οι συνδυ-
ασμοί εκλέγουν από έναν σύμβουλο: Αφροδίτη 
Αλεξοπούλου («Πάρος με Ευθύνη και Ενότητα 
- Μπιζάς», πρόεδρος με 125 ψ.), Ηλίας Στέλλας 
(«Πάρος, Επιμένουμε στην Πράξη - Κωβαίος», 62 
ψ.) και Ιωάννης Παντελαίος («Λαϊκή Συσπείρω-
ση Πάρου - Ροκονίδας», 54 ψ.).

• Στην Κοινότητα Κώστου, όλοι οι συνδυα-
σμοί εκλέγουν από έναν σύμβουλο: Κωνσταντί-
νος Λουκής («Πάρος με Ευθύνη και Ενότητα - 
Μπιζάς», πρόεδρος με 52 ψ.), Μάρκος Βελέντζας 
(«Λαϊκή Συσπείρωση Πάρου - Ροκονίδας», 63 ψ.) 
και Ειρήνη Ρούσσου («Πάρος, Επιμένουμε στην 
Πράξη - Κωβαίος», 59 ψ.).

(* Τις τελικές σταυροδοσίες, τόσο για το  
δημοτικό συμβούλιο όσο και για τις κοινότητες, 

μπορείτε να τις δείτε αναλυτικά στην ιστοσελίδα 
μας, www.fonitisparou.gr)

Παρέμβαση της Αστυνομίας  
σε γλέντι της Λαϊκής  
Συσπείρωσης Πάρου

Δήμος Πάρου:

Η σύνθεση των νέων δημοτικών 
και κοινοτικών συμβουλίων

http://www.fonitisparou.gr
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Η Πάρος και η Αντίπαρος πρωταγωνίστησαν τη 
φετινή τουριστική σεζόν και παρότι υπήρχαν προ-
κλήσεις και δυσκολίες, οι επιδόσεις συνολικά ήταν 
εξαιρετικές για τον τουρισμό σε όλα τα επιμέρους 
επαγγέλματα, καταγράφοντας αύξηση στον αριθμό 
των επισκεπτών αλλά και στον τζίρο. 

Σχετικά με την αύξηση των επισκεπτών στην 
Πάρο, ακόμα και τον μήνα Σεπτέμβριο, σε πρό-
σφατη δήλωσή του ο δήμαρχος Πάρου, Μάρκος 
Κωβαίος, ανέφερε:

«Η σταδιακή από το 2017 αύξηση του αριθμού 
των επισκεπτών τόσο στην αρχή της τουριστικής 
περιόδου όσο και το φθινόπωρο αποδεικνύει ότι 
το νησί μας πέτυχε να αναδείξει τις εναλλακτικές 
του δυνατότητες προσελκύοντας σημαντικό αριθμό 
επισκεπτών από την Ελλάδα και το εξωτερικό. Η 
επιτυχία αυτή που αναμένεται να συνεχιστεί και 
το επόμενο διάστημα είναι αποτέλεσμα της στρα-
τηγικής που εφαρμόστηκε με συστηματικό τρόπο 
και συμβάλει στην αποφυγή του φαινομένου της 
υπερσυγκέντρωσης πληθυσμού στη βασική τουρι-
στική περίοδο διασφαλίζοντας καλύτερη ποιότητα 
ζωής στους κατοίκους και υψηλό επίπεδο υπηρε-
σιών στους επισκέπτες μας».

Πρωταγωνίστρια η Πάρος  
στους ξένους επισκέπτες

Στην κορυφή της λίστας ταξιδιωτικών περιοδι-
κών βρισκόταν και φέτος η Πάρος, ως ένας ιδα-
νικός προορισμός για το καλοκαίρι. Μάλιστα, στα 
φετινά «Travel & Leisure World’s Best Awards» 
ψηφίστηκε από τους αναγνώστες του ταξιδιωτι-
κού περιοδικού, ως ένας από τους καλύτερους 
προορισμούς στην Ευρώπη καταλαμβάνοντας την 
τρίτη θέση της κατάταξης, με κριτήρια τα φυσι-
κά αξιοθέατα, τις παραλίες, τις δραστηριότητες, 
τα εστιατόρια, τους ανθρώπους και την αξία του 
νησιού.

Παράλληλα, σε εκθέσεις αλλά και σε ταξιδιω-
τικούς οργανισμούς η Πάρος είχε και έχει πρω-
ταγωνιστικό ρόλο στις προτιμήσεις των ξένων 
επισκεπτών κι αυτό είναι κάτι που αποτυπώνεται 
με στοιχεία χρόνο με τον χρόνο με την αυξημένη 
ζήτηση και την διεύρυνση των εθνικοτήτων των 
επισκεπτών.

Βασική πηγή εσόδων,  
αλλά και υπερτουρισμός

Ο τουρισμός αποτελεί διαχρονικά τη βασική 

πηγή εισοδήματος για πολλούς ανθρώπους στα 
νησιά μας και κύρια πηγή εσόδων για τη χώρα. 
Ωστόσο, η Πάρος βιώνει μία τουριστική «έκρηξη» 
μετά από την πανδημία και ενδεικτικό είναι ότι 
-σύμφωνα με τα στοιχεία της ΕΛΣΤΑΤ- το νησί 
των 15 χιλιάδων μόνιμων κατοίκων, φιλοξένησε 
τον Αύγουστο του 2022 περισσότερους από 188 
χιλιάδες επισκέπτες!

Βέβαια, εδώ τίθεται κι ένα άλλο σημαντικό θέμα. 
Αυτό του υπερτουρισμού και του στρατηγικού 
πλαισίου της πορείας των νησιών όπου έχει φέρει 
και υπερδόμηση -πολλές φορές σε βάρος του φυ-
σικού περιβάλλοντος και της τοπικής κοινωνίας- 
αλλά και η έλλειψη υποδομών.

Αυτό είναι ένα μείζον ζήτημα, το οποίο χρήζει 
ιδιαίτερη προσέγγιση και περαιτέρω ανάλυση, 
όπου θα παρουσιάσουμε σε επόμενο ρεπορτάζ μας.

Μ. Αμπατζή: «Αυξημένη η κίνηση,  
σταθερά τα προβλήματα...»

Στο πλαίσιο του ρεπορτάζ, η «Φωνή της Πά-
ρου» επικοινώνησε με την πρόεδρο της Ένωσης 
Ξενοδόχων Πάρου-Αντιπάρου, Μάνια Αμπατζή, η 
οποία απάντησε σε ερωτήματα σχετικά με την φε-
τινή τουριστική κίνηση, τα προβλήματα που αντι-
μετωπίζει ο κλάδος, αλλά και για το εάν μπορεί να 
γίνει μία εκτίμηση για την επόμενη σεζόν.

Πώς κύλησε και ολοκληρώθηκε η φετινή 
σεζόν;

Μ.Α.: «Η τουριστική κίνηση φέτος ήταν αυξημέ-
νη τόσο στην Πάρο όσο και στην Αντίπαρο. Από την 
αρχή κιόλας του καλοκαιριού τα δείγματα ήταν ιδι-
αίτερα ενθαρρυντικά. Στα ξενοδοχεία, όπως κάθε 
χρόνο έτσι και φέτος οι μέγιστες πληρότητες κατα-
γράφηκαν τον Αύγουστο. Πρέπει επίσης να σημει-
ωθεί ότι ο φετινός Σεπτέμβριος ήταν συγκριτικά με 
άλλες χρονιές πολύ καλύτερος από πλευράς πλη-
ρότητας των ξενοδοχείων και αυτό ωφέλησε πολύ 
στην αύξηση των εσόδων. 

Πρωταγων ίστησαν  Πάρος  κα ι  Αντ ίπαρος

Χρονιά ρεκόρ στον τουρισμό, 
αλλά και με προβληματισμούς...

Με θετικό πρόσημο και με πολλά «ρεκόρ» ολοκληρώνεται η τουριστική σεζόν του 
2023 τόσο στην Πάρο και την Αντίπαρο, όσο σχεδόν και στο σύνολο των τουριστικών 
προορισμών των Κυκλάδων, με τα επίσημα στοιχεία και τα οικονομικά δεδομένα να 
καταμαρτυρούν του λόγου το αληθές.
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Η κίνηση συνεχίστηκε και το πρώτο δεκαπενθή-
μερο του Οκτωβρίου αρκετά δυναμικά για την επο-
χή και με την βοήθεια του καιρού που παραμένει 
ζεστός, έχουμε ακόμα αρκετούς επισκέπτες στα λίγα 
ξενοδοχεία που παραμένουν ανοιχτά. Σχετικά με 
τις εθνικότητες των επισκεπτών μας, εκτός βέβαια 
από τους Έλληνες που διαχρονικά μας προτιμούν, 
ιδιαίτερα αισθητή έκαναν φέτος την παρουσία τους 
οι Αμερικάνοι, οι Καναδοί και οι Αυστραλοί. Σημα-
ντικές αγορές παραμένουν οι Γάλλοι, οι Γερμανοί, 
οι Βρετανοί και όπως πάντα οι Ιταλοί».

Τι προβλήματα αντιμετωπίσατε ή αντιμετω-
πίζετε;

Μ.Α.: «Στα προβλήματα που αντιμετωπίζουμε 
σταθερά πλέον τα τελευταία χρόνια, όπως η έλλει-
ψη ανθρώπινου δυναμικού για τη στελέχωση των 
ξενοδοχείων, η υπερφορολόγηση και οι συνέπειες 
της πανδημίας, ήρθε να προστεθεί ένα ακόμα που 
είναι και το σημαντικότερο. Η δυσανάλογη αύξη-
ση των εξόδων έναντι των εσόδων. Τα λειτουργικά 
έξοδα των ξενοδοχείων (ενέργεια, πρώτες ύλες και 
αναλώσιμα, μισθοί) έχουν αυξηθεί σημαντικά και 
μάλιστα σε τέτοια επίπεδα που δεν μπορούν σε 
καμία περίπτωση να αντισταθμιστούν με ανάλογες 
αυξήσεις στις τιμές πώλησης. Ταυτόχρονα αυξήθη-
καν οι τιμές των εισιτηρίων, με αποτέλεσμα συνο-
λικά τα νησιά να γίνονται λιγότερο ανταγωνιστικός 
προορισμός τόσο για τους Έλληνες όσο και για τους 
ξένους επισκέπτες.

Δυστυχώς, η ανταγωνιστικότητα της χώρας μας 
έπεται να ζημιωθεί ακόμα περισσότερο με την αύ-
ξηση του φόρου διαμονής και την αύξηση του ΦΠΑ 
που σχεδιάζει η κυβέρνηση. Ήδη είμαστε ακριβότε-
ροι από τους ανταγωνιστές μας. Αναρωτιέται κα-
νείς πώς προάγεται η ανάπτυξη του κλάδου, που 
από πολλούς χαρακτηρίζεται ως η βαριά βιομη-
χανία της χώρας, όταν ο κλάδος μας αντιμετωπί-
ζεται σαν την κότα με τα χρυσά αυγά. Η πολιτική 
αφαίμαξης των ξενοδοχειακών επιχειρήσεων με 
την ταυτόχρονη αύξηση της τιμής του τουριστικού 
πακέτου της χώρας μας μόνο στην καταστροφή του 
σημαντικού αυτού κλάδου της οικονομίας μπορεί 
να οδηγήσει. 

Είναι χαρακτηριστικό ότι τα ξενοδοχεία αποτε-
λούν οργανωμένες επιχειρήσεις καταγεγραμμένες, 
με προδιαγραφές και υποχρεώσεις. Δεν συμβαίνει 
το ίδιο με όλα τα τουριστικά καταλύματα. Αυτή τη 
στιγμή δεν γνωρίζουμε πόσες κλίνες διαθέτουν 
στην πραγματικότητα η Πάρος και η Αντίπαρος. 
Αυτό είναι ένα πολύ σοβαρό επίσης πρόβλημα για 
την βιωσιμότητα του τουρισμού στα νησιά μας. 
Μιλάμε για υπερτουρισμό χωρίς να διαθέτουμε τα 
σημαντικότερα στοιχεία για να ξεκινήσει μία τέτοια 
συζήτηση. Πώς θα χαραχτεί σωστή στρατηγική χω-
ρίς τα απαραίτητα δεδομένα;».

Με βάση τα δεδομένα που υπάρχουν, μπο-
ρείτε να εκτιμήσετε τη νέα σεζόν;

Μ.Α.: «Με όλα αυτά που συμβαίνουν γύρω μας 
σε συνδυασμό και με τα προβλήματα που ήδη ανα-
φέραμε, είμαστε αρκετά επιφυλακτικοί για την 
ερχόμενη σεζόν. Είναι νωρίς ακόμα για να εκτιμή-
σουμε πώς θα είναι η κατάσταση. Υπάρχουν αστάθ-
μητοι παράγοντες που καθιστούν οποιαδήποτε 
πρόβλεψη επισφαλή. Αισιοδοξούμε ότι η Ελλάδα 
ως ασφαλής προορισμός και ειδικότερα τα νησιά 
μας με την διεθνή προβολή που έχουν καταφέρει 
και την καθιέρωσή τους ως αγαπημένοι προορι-
σμοί για τις καλοκαιρινές διακοπές θα παραμεί-
νουν ψηλά στις προτιμήσεις των τουριστών. Αυτό 

όμως προϋποθέτει σταθερότητα σε όλα τα επίπεδα, 
που αυτή τη στιγμή με τον πόλεμο, την ενεργειακή 
και κλιματική κρίση και το ολοένα και αυξανόμενο 
κόστος διαβίωσης παγκοσμίως δεν μπορεί να θεω-
ρηθεί δεδομένη».

Ρεκόρ εισπράξεων και τουριστών στη χώρα

Σύμφωνα με επίσημα στοιχεία που γνωστοποίη-
σε η Τράπεζα της Ελλάδος, οι τουριστικές εισπρά-
ξεις της χώρας υπολογίζονται σε 14,66 δισ. ευρώ 
στο 8μηνο διάστημα Ιανουαρίου-Αυγούστου 2023, 
έναντι 13,22 δισ. ευρώ την τελευταία χρονιά πριν 
την πανδημία. Ειδικά για τον Αύγουστο, αναφέρε-
ται ότι τα έσοδα ήταν 4,35 δισ. ευρώ, έναντι 4,1 δισ. 
το 2019, με τον ρυθμό αύξησης να περιορίζεται 
στο 6%. Την ίδια στιγμή, οι τουρίστες που έφτασαν 
στη χώρα μας κατά το ίδιο διάστημα ξεπέρασαν τα 
22,649 εκατομμύρια!

Επιπλέον, ανοδικά κινήθηκαν τα τουριστικά 

μεγέθη στην Ελλάδα το ίδιο χρονικό διάστημα 
(Ιανουαρίου-Αυγούστου 2023) και για τις διε-
θνείς αφίξεις στα αεροδρόμια, όπου καταγράφη-
καν 17,4 εκατ. αφίξεις παρουσιάζοντας αύξηση 
κατά 12,4%,, δηλαδή 1,9 εκατ. αφίξεις επιπλέον 
σε σύγκριση με πέρυσι, σύμφωνα με τα στοιχεία 
που έχει δημοσιοποιήσει το ΙΝΣΕΤΕ (ερευνητικό 
εργαλείο του Συνδέσμου Ελληνικών Τουριστικών 
Επιχειρήσεων).

Πρωτιά των Κυκλάδων στον δείκτη 
ικανοποίησης

Οι Κυκλάδες είναι η «βασίλισσα της φιλοξενί-
ας» στην Ελλάδα, όπως δείχνει σχετική έρευνα 
του γενικού δείκτη ικανοποίησης του ΙΝΣΕΤΕ, με 
μόνη εξαίρεση στην οποία φαίνεται οι επισκέπτες 
να μην είναι τόσο ευχαριστημένοι, όσο σε άλλους 
νησιωτικούς προορισμούς, να είναι η κατηγορία 
φαγητού-ποτού. Ειδικότερα:

 • Στην κατηγορία σχέση ποιότητας-τιμής οι Κυ-
κλάδες βρίσκονται στην πρώτη θέση με 94% και 
ακολουθούν το Βόρειο Αιγαίο με 89%, η Κρήτη με 
87% και οι Ιόνιοι Νήσοι με 85%, ενώ στην τελευ-
ταία θέση βρίσκονται τα Δωδεκάνησα με 83%.

 • Στην κατηγορία δωματίου οι Κυκλάδες συγκε-
ντρώνουν βαθμό ικανοποίησης 95% και ακολου-
θούν η Κρήτη με 85% και οι Ιόνιοι Νήσοι με 83%.

 • Στην κατηγορία της εξυπηρέτησης στην πρώ-
τη θέση βρίσκονται πάλι οι Κυκλάδες με 97% και 
ακολουθούν και το Βόρειο Αιγαίο με 94% και η 
Κρήτη με 91%.

 • Στην κατηγορία της καθαριότητας στην πρώτη 
θέση είναι οι Κυκλάδες με 97% και ακολουθούν η 
Κρήτη με 91%, οι Ιόνιοι Νήσοι με 89%.

 • Στην κατηγορία της τοποθεσίας στην πρώτη 
θέση εξακολουθούν οι Κυκλάδες με 96% και ακο-
λουθούν η Κρήτη, το Βόρειο Αιγαίο και τα Δωδε-
κάνησα με 89% αντίστοιχα.

 • Στην κατηγορία φαγητού-ποτού την πρώτη 
θέση κερδίζει η Κρήτη με 87% και ακολουθούν το 
Βόρειο Αιγαίο με 84%, οι Ιόνιοι Νήσοι με 83% και 
τα Δωδεκάνησα με 81%, ενώ οι Κυκλάδες βρίσκο-
νται στην τελευταία θέση με μόλις 70%.
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γράφει η Ειρήνη Γιαννάτου, Παιδίατρος

Ο μαραθώνιος της ρινικής καταρροής και του 
βήχα ξεκινά κάθε φθινόπωρο με την έναρξη των 
παιδικών σταθμών και των σχολείων. Αίτιο τους 
είναι οι ιογενείς και σπανίως οι μικροβιακές λοι-
μώξεις.

Όσον αφορά την ρινίτιδα, συνήθως το χρώμα της 
ρινικής καταρροής είναι διαυγές ή περιστασιακά 
κίτρινο και πρασινωπό.

Ανησυχούμε με την ρινική καταρροή;
Όχι, μόνο παρακολουθούμε στοιχεία που θα 

μπορούσαν να δηλώνουν μικροβιακή επιμόλυνση, 
όπως αν η καταρροή επιμένει στο πέρασμα των 
ημερών με σταδιακή επιδείνωση ή αν οι εκκρί-
σεις γίνουν πηχτές και κολλώδεις και αποκτήσουν 
χρώμα κιτρινοπράσινο, τότε φαίνεται ότι μάλλον 
έχουμε μικροβιακή επιμόλυνση. Τότε, ο Παιδία-
τρος αξιολογεί τα στοιχεία ώστε να αποφασισθεί η 
όχι η χορήγηση αντιβίωσης.

Πως αντιμετωπίζουμε την ρινική καταρροή;
Με υποστηρικτικά μέτρα, δηλαδή με την καλή 

ενυδάτωση του παιδιού, με ζεστά ροφήματα και 
μέλι στα παιδιά άνω του έτους και με καθάρισμα 
της μύτης με φυσιολογικό ορό. 

Ο φυσιολογικός ορός, που είναι διάλυμα χλωρι-
ούχου νατρίου 0,9%, αλατόνερο δηλαδή με συγκε-
κριμένη σύσταση, αφενός ρευστοποιεί τις εκκρί-
σεις και βοηθά έτσι στην απομάκρυνση τους και 
αφετέρου δρα αποιδηματικά, δηλαδή βοηθά στην 
ανακούφιση από το πρήξιμο (οίδημα) του βλεννο-
γόνου δηλαδή βελτιώνει το «μπούκωμα» της μύ-

της. Η εφαρμογή του φυσιολογικού ορού μπορεί 
να γίνει είτε με σκευάσματα με δοσομετρικό ψεκα-
σμό, είτε με σύριγγα χωρίς βελόνα όπου ρίχνουμε 
μικρή ποσότητα ορού χωρίς πίεση σε κάθε ρου-
θούνι ή ακόμη και με τις αμπούλες απευθείας. Το 
παιδί είναι ξαπλωμένο στο πλάι και καθαρίζουμε 
το πάνω ρουθουνάκι κάθε φορά.

Αντιβίωση χρειάζεται σπάνια στην ρινίτιδα όπως 
είπαμε και παραπάνω, αποσυμφορητικά σκευά-
σματα μύτης επίσης δεν έχουν θέση στην αντιμε-
τώπιση της ρινίτιδας πρώτον γιατί με την χρήση 
τους το «μπούκωμα» σταδιακά χειροτερεύει αλλά 
και επειδή με την συχνή χρήση προκαλείται βλάβη 
του ρινικού βλεννογόνου.

Ο βήχας από την άλλη μεριά είναι ένα φυσιο-
λογικό αντανακλαστικό του ανθρώπου, ένας μη-
χανισμός δηλαδή που βοηθά στην προστασία του 
κατώτερου αναπνευστικού από την είσοδο σε αυτό 
σκόνης, βλέννης, μικροσωματιδία, κτλ. Αυτόν τον 
πολύ σημαντικό ρόλο του βήχα στην φυσιολογία 
του αναπνευστικού δεν πρέπει να τον εμποδίζου-
με. Τα αντιβηχικά σιρόπια δεν έχουν θέση στην 
αντιμετώπιση του βήχα στα παιδιά. 

Η εξέταση από τον Παιδίατρο θα βοηθήσει ώστε 
να αξιολογηθεί η χροιά του βήχα, η συχνότητα του, 
η αναπνοή του παιδιού και να επιβεβαιωθεί ή όχι 
η ύπαρξη ακροαστικών, η συμμετοχή δηλαδή του 
κατώτερου αναπνευστικού συστήματος. Τότε και 
μόνο, μετά από σύσταση του Παιδιάτρου, χρειά-
ζονται και τα εισπνεόμενα φάρμακα (Aerolin και 
Flixotide). Η ύπαρξη ενός φαρμακείου στο σπίτι 
έχει την σημασία του ώστε να υπάρχουν κάποια 

φάρμακα για μία ώρα ανάγκης αλλά πάντα μετά 
από οδηγίες του θεράποντος ιατρού. 

Ειδικά ο βήχας που δημιουργείται όταν τα παι-
διά ξαπλώσουν το βράδυ ή το πρωί που ξυπνούν 
οφείλεται σε εκκρίσεις που ρέουν από τον οπίσθιο 
φάρυγγα προς το κατώτερο αναπνευστικό και δεν 
χρειάζονται καμία φαρμακευτική αντιμετώπιση 
παρά μόνο καθάρισμα της μύτης με φυσιολογικό 
ορό. Τα βλεννολυτικά φάρμακα επίσης δεν έχουν 
θέση στην αντιμετώπιση της ρινίτιδας και του 
βήχα που προκαλείται από αυτήν στην παιδική 
ηλικία. Η καλή ενυδάτωση του παιδιού, το να πίνει 
δηλαδή ικανές ποσότητες νερού είναι το καλύτερο 
«βλεννολυτικό» φάρμακο.

Συμπερασματικά, μόνο σε σπάνιες περιπτώσεις 
όπου έχουμε μικροβιακή επιπλοκή της ιογενούς 
ρινίτιδας χρειάζεται η φαρμακευτική αντιμετώπι-
ση, σε όλες τις άλλες περιπτώσεις τα υποστηρι-
κτικά μέτρα, όπως το καθάρισμα της μύτης και η 
καλή ενυδάτωση είναι αρκετά.

Η προστασία των παιδιών όχι μόνο από τις ιώ-
σεις αλλά και από την αλόγιστη κατανάλωση φαρ-
μάκων είναι για γονείς και Παιδιάτρους κοινός 
στόχος.

Μεγάλη συζήτηση έχει ανοίξει στον ιατρικό 
κόσμο με αφορμή το προωθούμενο σχέδιο του 
υπουργείου Υγείας για τον «Προσωπικό Γιατρό» 
και την Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείας, έπειτα 
από τις ανακοινώσεις της αναπληρώτριας υπουρ-
γού Υγείας, Ειρήνης Αγαπηδακή, σχετικά με τη νέα 
μεταρρύθμιση που έχει ως στόχο να αυξήσει τον 
αριθμό των Παθολόγων και των Γενικών Ιατρών 
για να ενισχύσει τον θεσμό.

Η αναπληρώτρια υπουργός Υγείας,  
μεταξύ άλλων, ανέφερε:

«Μόλις το 6% των αποφοίτων των ιατρικών σχο-
λών στη χώρα μας επιλέγει την ειδικότητα της Γε-
νικής Ιατρικής και της Παθολογίας, ενώ ο αντίστοι-
χος ευρωπαϊκός μέσος όρος είναι 26%. Αυτό έχει 
ως αποτέλεσμα να βγαίνουν άγονες οι προκηρύξεις 
και να υπάρχουν πολλές κενές θέσεις Παθολόγων 
και Γενικών Ιατρών τόσο στο Δημόσιο όσο και στον 
Ιδιωτικό Τομέα. Είναι λοιπόν αναγκαίο να δοθούν 
κίνητρα, ώστε να έχουμε περισσότερους ιατρούς 
αυτών των ειδικοτήτων στη χώρα μας».

Για να το πετύχουμε αυτό, ενισχύοντας παράλλη-
λα και τον θεσμό του Προσωπικού Ιατρού, προχω-

ρούμε άμεσα σε τρεις παρεμβάσεις:
1. Αναβαθμίζουμε την υποχρεωτική υπη-

ρεσία των νέων ιατρών: καταργείται ο ανα-
χρονιστικός θεσμός της υποχρεωτικής υπηρεσίας 
ιατρών υπαίθρου (γνωστού και ως «αγροτικό»)και 
θεσμοθετείται η υποχρεωτική θητεία προσωπικού 
ιατρού η οποία θα διαρκεί ένα έτος και θα πραγμα-
τοποιείται τόσο σε αστικές, όσο και σε ημιαστικές 
και αγροτικές περιοχές.

2. Δίνουμε κίνητρα στους νέους ιατρούς 
ώστε να επιλέξουν την ειδικότητα της Γενικής 
Ιατρικής ή της Παθολογίας: μετά την υποχρεω-
τική τους θητεία (12μηνη) ως Προσωπικοί Ιατροί, 
οι νέοι γιατροί που θα επιλέξουν την ειδικότητα 
της Γενικής Ιατρικής ή Παθολογίας, θα λαμβάνουν 
30.000 καθαρές αποδοχές (45.000 μικτές) πλέον 
όσων προβλέπονται, ενώ παράλληλα θα έχουν και 
σημαντικά επιστημονικά και επαγγελματικά κίνη-
τρα.

3. Υλοποιούμε στοχευμένο πρόγραμμα 
επαναπατρισμού Γενικών Ιατρών και Παθο-
λόγων από την Κύπρο και τη Μεγάλη Βρετα-
νία το οποίο περιλαμβάνει συγκεκριμένα κριτήρια 
και προϋποθέσεις και παρέχει ισχυρά επιστημονι-
κά και οικονομικά κίνητρα.

Επίσης σε συνεργασία με το υπουργείο Παιδεί-
ας και την ακαδημαϊκή κοινότητα, δρομολογείται 
η ανάπτυξη Πανεπιστημιακών Μονάδων Πρωτο-
βάθμιας Φροντίδας Υγείας, ώστε να ενισχυθεί η 
εκπαίδευση των Γενικών Ιατρών, των Παθολόγων 
αλλά και άλλων επαγγελματιών υγείας στην Πρω-
τοβάθμια Φροντίδα Υγείας, ώστε να παρέχουν πιο 
αποτελεσματικές υπηρεσίες και να αποκτήσουν 
νέες δεξιότητες και γνώση, σύμφωνα με τις βέλ-
τιστες διεθνείς πρακτικές. Επιπλέον, θεσμοθετείται 
ο ρόλος του Συντονιστή Φροντίδας, ο οποίος θα 
συνδράμει τον Προσωπικό Ιατρό στην καθημερι-
νή του εργασία και θα διευκολύνει τους ασθενείς 
στην πλοήγηση τους στο εθνικό σύστημα υγείας, 
ενώ παράλληλα θα διασφαλίζει την ολιστική κάλυ-
ψη των αναγκών τους, μέσω π.χ. της διασύνδεσης 
τους με τις κοινωνικές υπηρεσίες, κ.α.».

Πρώτες αντιδράσεις ιατρικών συλλόγων

Κάποιοι σύλλογοι έχουν διατυπώσει ήδη τις 
αντιδράσεις τους, ενώ οι περισσότεροι γιατροί ζη-
τούν διευκρινίσεις για την σαφή λειτουργία του 
νέου πλαισίου και τον μετασχηματισμό της υπηρε-
σίας υπαίθρου, του λεγόμενου «αγροτικού».

Ένα από τα σημεία προβληματισμού των ιατρι-
κών συλλόγων είναι το οικονομικό δέλεαρ προς 
νέους γιατρούς που θα επιλέξουν τις ειδικότητες 
της Παθολογίας και της Γενικής Ιατρικής, καθώς 
θεωρούν πως θα φέρει συγκρούσεις εντός των δο-
μών Υγείας.

Ο βήχας στα παιδιά

Έρχονται νέα δεδομένα για τον 
«Προσωπικό Γιατρό»
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ΚΟΥΝΤΡΟΜΙΧΑΛΗΣ: Τώρα πληρώνουμε 19.000 
παραλία. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ναι αυτό σας λέω μια διαφορά. {…}

{…} ΚΟΥΝΤΡΟΜΙΧΑΛΗΣ: Να σας πω δεν θέλου-
με να δεσμεύσουμε το Δήμο εσαεί για μία τέτοια... 
Εμείς θέλουμε να σας πω… Γιατί ξέρουμε ότι ο Δή-
μος μας έχει βοηθήσει, τον Όμιλο τον έχει βοηθή-
σει πάρα πολύ. Τον έχει βοηθήσει και με την παρα-
λία την οποία του την έδινε χρόνια δωρεάν, χρόνια 
δωρεάν και έβγαζε χρήματα η παραλία τότε. Μην 
κοιτάτε τώρα που η παραλία δεν βγάζει χρήματα, 
γιατί 20.000 είναι 20.000 δεν βγαίνουν εύκολα. 
Γιατί αν βάλεις υπαλλήλους σε ΙΚΑ και τα λοιπά, α 
και αυτό που θέλω να σας πω. Είμαστε το μοναδικό 
σωματείο στην Πάρο και σας το λέω είμαστε το 
μοναδικό σωματείο το οποίο όλοι οι προπονητές 
του και όλο το προσωπικό του είναι ασφαλισμένο. 
Δεν υπάρχει αυτή τη στιγμή άλλο. Αυτή τη στιγμή 
έχω δυο προπονητές στην Αθήνα και είναι ασφα-
λισμένοι. Παίζει μπάλα μια ποδοσφαιρική ομάδα. 
Ο προπονητής πρέπει να είναι ασφαλισμένος. Δεν 
μπορεί να μπει στο γήπεδο αν δεν είναι. Είμαστε 
το μοναδικό σωματείο.

ΚΕΜΠΑΜΠΗΣ: Όλοι οι συνάδελφοι και όλοι οι 
Παριανοί και Παροικιώτες θέλουμε να υπάρχει 
Ναυτικός Όμιλος δεν νομίζω να θέλει κανένας να 
σταματήσει. Λοιπόν και κακώς το προσωποποι-
ούμε τόσα χρόνια. Ναυτικός Όμιλος ίσον Πώλος. 
Πάμε τώρα Ναυτικός Όμιλος Κουντρομιχάλης.

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Έτσι έχει γίνει.

ΑΝΤΙΠΑΡΙΩΤΗΣ: Ε, κάποιος θα είναι.

ΚΕΜΠΑΜΠΗΣ: Τι κάποιος θα είναι; Ναυτικός 
Όμιλος είναι και ο Πώλος παροδικός είναι. Μετά 
έβαλε 150.000 μέσα. Γινόντουσαν έλεγχοι; Όχι. 
Δεύτερον ακούω για την παραλία 19.000. Τι δου-
λειά έχει ο Ναυτικός Όμιλος με την παραλία σερ-
βίρετε καφέδες και θέλετε και γκαρσόνια; Γι’ αυτό 
έτσι; Για ποιο λόγο; Σιγά σιγά που διαβάζω, πάτε 
στην … ότι είναι για τον Όμιλο, μετά σε 2-3 χρο-
νάκια πας να κάνεις και ένα καφεδάκι. Μετά από 
λίγα χρόνια κάνε και ένα εστιατόριο. Και είναι και 
150.000 μέσα. Τέλεια δουλειά καμαρώνουμε για 
τα παιδιά μας. Τα άλλα όμως τα ξέρουμε 20 χρόνια. 
Όλοι εδώ που ήταν 20 χρόνια τι κάνανε; Γαργάρες 
κάνανε. Γιατί ήταν του Κεμπάμπη ο Όμιλος και του 
Κουντρομιχάλη. Λοιπόν τώρα τι θα αποφασίσουμε 
να κάνουμε. Και σίγουρα θα υπάρξει Όμιλος. Να 
βοηθήσουμε. {…}

{…} ΚΕΜΠΑΜΠΗΣ: Δουλεύει 25 χρόνια, δουλεύ-
ει με την κατάσταση αυτή, και πολλά που είναι 
περίεργα. Τώρα δηλαδή που βρέθηκε ένας άνθρω-
πος με άλλους πέντε από πίσω και πάνε να βάλουν 
μία τάξη και έχουν αρχίσει και καλά, βάλαμε και 
το όριο 8 χρονάκια ενώ ήτανε free πριν, τώρα έρ-
χεστε και λέτε δεν το ψηφίζετε και οι δυο σας. Σε 
ποιον κάνετε κακό για πες μου; Τα προεκλογικά 
παιχνίδια που λέει ο Άγγελος; Μήπως είναι δικό 
σας αυτό τώρα και αρνείστε; Το μόνο κακό που 

κάνετε είναι στα παιδιά. Ο Κουντρομιχάλης αύριο 
θα πει κλείνει ο Όμιλος σταματάω, σε ποιον κάνεις 
κακό; Μια ανεξέλεγκτη κατάσταση τόσα χρόνια 
που συζητάγαμε πάει να μπει και τώρα κολλάμε, 
πώς το είπες το προσήκον μέτρο και όλα αυτά; Άμα 
δεν θέλεις λέει να ζυμώσεις προσήκον μέτρα 1.000 
κάθε μέρα. Λοιπόν εγώ θα το ψηφίσω και αυτές τις 
συζητήσεις και τις έννοιες να τις είχατε 20 χρόνια. 
Τώρα που πάει να μπει τάξη θυμηθήκαμε και τα 
προσήκων και τα προεκλογικά και δεν έπρεπε να 
έρθει και τώρα. Αυτή είναι η γνώμη μου.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι εντάξει ένα λεπτό.

ΜΑΡΙΝΟΠΟΥΛΟΣ: Λοιπόν προσέξτε. Εδώ έχου-
με κάποιες ευθύνες. Όποιος θέλει να αναλάβει τις 
ευθύνες του μπορεί να τις αναλάβει, αλλά δεν μπο-
ρεί να τις αναλάβει έξω από το νόμο. Δηλαδή αυτά 
που είπα είναι πολύ συγκεκριμένα και υπάρχουν 
ευθύνες. Εμείς από την αρχή, είναι αρκετοί εδώ 
μέσα, εμείς από την αρχή όσες φορές ήρθε το θέμα 
του Ναυτικού Ομίλου με την προηγούμενη διοίκη-
ση, είχαμε πάντα τις αντιρρήσεις μας για τον τρό-
πο που λειτουργούσε. Αυτό ακριβώς αντιλαμβά-
νεται τώρα και η σημερινή διοίκηση και για αυτό 
λειτουργεί διαφορετικά και λειτουργεί σωστά. Η 
προηγούμενη διοίκηση άφηνε να συσσωρεύονται 
χρέη όπως είπε και ο Ηλίας, θα μπορούσε να μην 
είχε όλα αυτά τα σκάφη, θα μπορούσε να μην είχε 
κάνει όλα αυτά τα έξοδα, δεν υπάρχει καμία κα-
τηγορία απλώς ξέφυγε από αυτό επειδή ακριβώς 
δεν πρόσεξε. Ο Δήμος λοιπόν δεν μπορεί να έρ-
χεται ο Δήμος, δεν είναι νόμιμο δεν είναι σωστό, 
δεν μπορεί να έρχεται ο Δήμος να καλύπτει τις 
υποχρεώσεις ενός Συλλόγου γιατί και την προη-
γούμενη φορά αυτό… Εγώ που είχα μία συζήτηση 
με κάποιον, μου λέει δηλαδή τι μου λες μου λέει, 
θα πληρώσει ο Δήμος τα χρέη του ΝΟΠ; Πρέπει 
να προσέχουμε. Δεν είναι, εδώ μέσα όταν είμαστε 
στο Δημοτικό Συμβούλιο έχουμε κάποιες ευθύνες 
και πρέπει να λειτουργούμε με ένα συγκεκριμένο 
τρόπο δεν είναι έτσι τόσο απλά τα πράγματα.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: O κύριος Αντιπαριώτης.

ΑΝΤΙΠΑΡΙΩΤΗΣ: Kαι εγώ συμφωνώ να μην 
κλείσει ο ΝΟΠ, να λειτουργήσει όσο το δυνατόν 
καλύτερα. Στο χρονικό διάστημα αυτό που ήρθε 
αυτή τη στιγμή νομίζω ότι είναι λίγο δύσκολο. 
Δεν συμφωνώ για 8 χρόνια εγώ έλεγα στα 4, αλλά 
εφόσον λέει και ο Γιώργος ο Πούλιος στα 6, θα 
συμφωνήσω και θα το ψηφίσω, αυτό. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: O κύριος Άγουρος.

ΑΓΟΥΡΟΣ: Eγώ ήθελα να ρωτήσω το εξής: Ζητά-
τε την παραχώρηση, τώρα αν θα είναι 6, 8, 5, αυτό 
θα το δούμε. Θα υπάρχει και κάποια... Δηλαδή στο 
συμφωνητικό θα ήθελα το παραχωρητήριο να μην 
έχει το δικαίωμα ο Ναυτικός Όμιλος, αν του χρό-
νου δεν πάει καλά, βρες τον Άγουρο και παρ’ το και 
δως μας... Να το δώσει σε τρίτο, αυτό δεν μπορεί 
να γίνει.

ΚΟΥΝΤΡΟΜΙΧΑΛΗΣ: Δεν γίνεται, θα το πάρει ο 

Δήμος.

ΑΓΟΥΡΟΣ: Ναι, άλλο να το πάρει ο Δήμος. Να 
μην μπορεί να γίνει υπενοικίαση. Αυτό τίποτα 
άλλο να μπει μέσα στον όρο.

ΡΟΚΟΝΙΔΑΣ: Για ξαναπές το αυτό.

ΑΓΟΥΡΟΣ: Θα γίνει παραχώρηση στον Ναυτικό 
Όμιλο έτσι; Πες για τον Α ή Β λόγο δεν ξέρω, δεν 
μπορώ να πω κάτι, του χρόνου δεν πάει καλά δεν 
φτιάχνουν τα οικονομικά ή αποφασίζουν το δί-
νουμε σε κάποιον και παίρνουμε δέκα δραχμές για 
κάποια υπενοικίαση ας πούμε. Αυτό να υπάρχει 
σαν όρος απαράβατος, δεν ξέρω αν μπορεί να το 
κάνει ή όχι. Εφόσον το ακίνητο ανήκει σε μας να 
παραχωρηθεί κάπου αλλού. Πες ότι δεν βγαίνουν 
τα οικονομικά ή κάτι γίνει κάτι στραβώσει να είναι 
μέσα στον όρο. {…}

{…} ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Άλλος συνάδελφος; Ξεφεύγουμε 
της διαδικασίας φυσικά.

ΡΟΚΟΝΙΔΑΣ: Θα ήθελα να πάρω το λόγο από την 
αρχή. Αλλά καθυστέρησα. Και καθυστέρησα γιατί 
πραγματικά με προβληματίζει το εξής: Οι περισσό-
τεροι από τους συναδέλφους που βρίσκονται εδώ 
πιστεύω ότι νιώθουν στριμωγμένοι. Δεν μιλάω για 
αυτούς που θέλουν να διαγράψουν το παρελθόν, 
γιατί αυτοί προφανώς δεν νιώθουν στριμωγμένοι, 
μιλάω για τους υπόλοιπους οι οποίοι νιώθουν 
στριμωγμένοι γιατί αντιλαμβάνονται ότι η ύπαρξη 
ή μη του Συλλόγου έχει να κάνει με την άθληση, 
με τα όνειρα, με τις αξίες δεκάδων παιδιών, που 
εάν τελικά δεν υπήρχε ο Όμιλος θα μπορούσαν να 
δραστηριοποιούνται με τρόπους με τους οποίους 
κανείς καταδικάζει σήμερα ως τρόπους ενασχόλη-
σης της νεολαίας. Αυτό νομίζω ότι είναι που μας 
απασχολεί όλους και αυτό έχουμε στο μυαλό μας 
όταν συζητάμε την ιστορία του Ναυτικού Ομίλου. 
Και βέβαια εδώ υπάρχει ένα ζήτημα τι θα συμβεί, τι 
θα γίνει. Όμως είναι σκόπιμο να γίνει μία αναδρο-
μή. Όταν ο Ναυτικός Όμιλος στηνόταν το 1994 και 
δυστυχώς πολλοί από αυτούς που τον έστησαν δεν 
είναι σήμερα μαζί μας, ποτέ τουλάχιστον αυτοί δεν 
θα φαντάζονταν ότι ο Ναυτικός Όμιλος που έστη-
σαν θα γινόταν αυτό το δημιούργημα, για να μην 
πω τέρας, το οποίο σήμερα ή και πριν από μερικά 
χρόνια ερχόταν στο Δημοτικό Συμβούλιο και έλεγε 
ότι έχει ένα χρέος, όταν ήρθαν την προηγούμενη 
φορά το 2000 πότε συζητήσαμε; Το 16;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το 2017.

ΡΟΚΟΝΙΔΑΣ: Το χρέος ήταν αν θυμάμαι είναι 
ο κύριος Ραγκούσης εδώ; Ο Γιάννης όχι. Ήταν 
220.000. Θυμάμαι μου είχε εκμυστηρευτεί όταν 
καθόμασταν από πίσω. Λοιπόν και πραγματικά 
κόντεψα να φύγω από την καρέκλα. Πώς είναι 
δυνατόν ένα σωματείο αθλητικό να μπορεί να έχει 
ένα τέτοιο χρέος; Και για τη συντομία του λόγου θα 
πω ότι έχει ευθύνες το Δημοτικό Συμβούλιο. Έχει 
ευθύνες το Διοικητικό Συμβούλιο διαχρονικά του 
Ναυτικού Ομίλου Πάρου. Έχουν ευθύνες και τα 
μέλη του Ναυτικού Ομίλου Πάρου. 

πρακτικό Δ/Σ



12 / Φωνή της Πάρου Παρασκευή 27 Οκτωβρίου 2023

Διότι σε κάθε γενική συνέλευση αποδέχονταν 

αυτά που δεν θα έπρεπε να αποδεχτούν. Και αυτό 

είναι μία ευθύνη. Έχει ευθύνες το Δημοτικό Συμ-

βούλιο γιατί; Γιατί το Δημοτικό Συμβούλιο παρα-

χώρησε έναν χώρο δωρεάν τότε για να ασκηθεί 

μία δραστηριότητα, έδωσε και τη δυνατότητα στη 

συνέχεια να υπάρχει ένα αναψυκτήριο για την 

εξυπηρέτηση των αθλητών και των συνοδών τους 

και στη συνέχεια προέκυψε μία εμπορική επιχεί-

ρηση. Δεν είναι τυχαία άλλωστε η τροποποίηση 

του καταστατικού του Συλλόγου που πλέον ασκεί 

εμπορική δραστηριότητα. Εγώ συναντήθηκα με 

το Διοικητικό Συμβούλιο του Ναυτικού Ομίλου 

και πρέπει να σας πω ότι όλο αυτό το διάστημα 

υπάρχει ένας πολύ μεγάλος προβληματισμός τε-

λικά τι πρέπει να κάνει κανείς. Και εξέφρασα και 

μία άποψη την οποία επαναλαμβάνω και σήμερα. 

Έχω έναν προβληματισμό κατά πόσο η γνωμοδό-

τηση του Νομικού Συμβούλου του Δήμου μπορεί 

να διαμορφώσει μία απόφαση η οποία θα περάσει 

στην Αποκεντρωμένη. Δηλαδή πώς είναι δυνατόν 

ο Δήμος να εκχωρεί δημοτική περιουσία αυτή τη 

στιγμή σε ένα Σωματείο το οποίο ασκεί εμπορική 

δραστηριότητα; Δηλαδή ουσιαστικά να παραχωρεί 

σε έναν ιδιώτη ένα περιουσιακό του στοιχείο χωρίς 

αντίτιμο και χωρίς μία διαγωνιστική διαδικασία 

δηλαδή χωρίς τη διαδικασία που προβλέπεται για 

να μπορεί ας πούμε να δίνει ένα περιουσιακό του 

στοιχείο. Αλλά πέρα από αυτό το οποίο δεν θέλω 

να το χρησιμοποιήσω ως στοιχείο μιας απόφασης, 

αυτό είναι ένα ζήτημα το οποίο το κατέθεσα και 

στην κουβέντα που είχα με το Προεδρείο, το κα-

ταθέτω και σήμερα. Διότι εάν κανείς διαβάσει και 

προσεκτικά ας πούμε τη γνωμοδότηση του κυρίου 

Φιφλή, τότε θα διαπιστώσου ότι υπάρχουν εκείνα 

τα σημεία στα οποία προσπαθεί να φυλαχτεί, από 

αυτό ακριβώς που λέω αυτή τη στιγμή. Υπάρχει 

όμως και κάτι άλλο αγαπητοί μου φίλοι και συνά-

δελφοι. Υπάρχει ένα καράβι που λέγεται ΝΟΠ και 

αυτό το καράβι βρίσκεται στα βράχια. Και τελικά 

αντί να ζητήσουμε τις ευθύνες από αυτούς που 

οδήγησαν το καράβι στα βράχια, ζητάμε την ευθύ-

νη από τα βράχια. Και αυτό είναι ένα ζήτημα. Είναι 

ένα ζήτημα. Και αν θέλετε ο μεγάλος προβλημα-

τισμός βρίσκεται στο πως τελικά θα θεωρήσουμε 

ως δεδομένη μία κατάσταση όπως είπε ο άλλες 

φορές λαλίστατος συνάδελφός μου ο Μπάμπης ο 

Μαλινδρέτος ω γέγονε γέγονε έτσι; Πώς δηλαδή 

θα δικαιολογήσει κανείς την Παριανή κοινωνία 

ότι τελικά αποδέχεσαι ως τετελεσμένο γεγονός το 

ότι το καράβι πήγε στα βράχια; Και αυτή τη στιγ-

μή παίρνεις μία απόφαση η οποία θεωρεί ότι δεν 

υπάρχει πρόβλημα που το καράβι πήγε στα βρά-

χια. Τη θεωρεί ως μη γενόμενη. Και ξεκινάς από 

το μηδέν. Γιατί είναι άλλο πράγμα αυτή τη στιγμή 

να ξεκίναγες από το μηδέν και είναι άλλο πράγμα 

αυτή τη στιγμή ότι υπάρχει μία διοίκηση που πρέ-

πει να διαχειριστεί ένα χρέος που δεν της ανήκει, 

που δεν ξέρει πως έχει προκύψει αυτό το χρέος, 

και που βέβαια δεν είναι μόνο το χρέος αυτό. Γιατί 

εδώ πρέπει να είμαστε καθαρίσει σε αυτό το τρα-

πέζι. Είναι το χρέος, είναι οι άλλοι πόροι οι αδή-

λωτοι, είναι τα χρέη που υπάρχουν σε κάποιους 

αλλά που δεν έχουν προκύψει ως εισροές στο τα-

μείο του ΝΟΠ. Όλο αυτό λοιπόν στη λήθη κύριε 

Μαλινδρέτο; Αυτό είναι το μήνυμα που θέλετε να 

στείλετε εσείς προσωπικά στην Παριανή κοινωνία; 

Διαγραφή του παρελθόντος; Αυτό λοιπόν είναι ένα 

πολύ σοβαρό ζήτημα το οποίο αν θέλετε είναι και 

ένα από τα στοιχεία που με κάνει να τοποθετούμαι 

αυτή τη στιγμή. Όχι γιατί κράταγα πισινή περίμε-

να να δω τι θα πει ο Πούλιος. Ή περίμενα να δω 

τι θα πει ο Πατέλης ή ο Λεοντής ο οποίος ήταν 

αντίθετος την προηγούμενη φορά. Διότι ποσώς με 

ενδιαφέρει και νομίζω ότι αυτό το έχετε καταλάβει.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κλείστε κύριε Ροκονίδα.

ΡΟΚΟΝΙΔΑΣ: Τι θα πουν οι συνάδελφοι; Όμως 

εδώ υπάρχει ένα ζήτημα, και υπάρχει ένα ζήτημα 

το οποίο βασανίζει και ταλανίζει, και πως τελικά 

περνάει ένα μήνυμα σε μία κοινωνία ότι από τη 

μία προσπαθούμε να προασπίσουμε το δικαίωμα 

των παιδιών να αθλούνται και να ασχολούνται και 

να απασχολούνται με αυτό που θέλουν, με το να 

κλείσουμε μια πληγή με αυτό τον τρόπο. Πώς; Και 

γιατί σήμερα αυτό συμβαίνει με τον ΝΟΠ και δεν 

μπορεί να συμβεί αύριο με τον Ναϊάς, δεν μπορεί 

να συμβεί αύριο με τα Δελφινάκια, δεν μπορεί να 

συμβεί με τον οποιονδήποτε; Με το οποιοδήπο-

τε άλλο αθλητικό σωματείο. Γιατί επειδή έτυχε να 

είμαι μέλος ελεγκτικής επιτροπής κάποια στιγμή 

στο Ναυτικό Όμιλο Πάρου είπα τι σημαίνει παιδιά 

δανείζετε τον όμιλο; Δεν έβγαιναν τα έξοδα. Αν δεν 

βγαίνει ο προγραμματισμός του Ομίλου συγκαλείς 

Γενική Συνέλευση και λες κοιτάξτε να δείτε παι-

διά, είχαμε αποφασίσει ένα προγραμματισμό στη 

Γενική Συνέλευσή μας των 100.000 δεν βγαίνει 

αυτός, δεν βγαίνουν τα 100 χιλιάρικα που είχα-

με προγραμματίσει, μπορούμε να φτάσουμε στα 

70 άρα πρέπει να αναπροσαρμόσουμε το πλάνο 

μας. Δεν καταλαβαίνω. Και λέω ότι υπάρχουν οι 

ευθύνες της Δημοτικής Αρχής, διότι παρά την 

αρνητική της απόφαση τελικά το αναψυκτήριο 

έγινε εστιατόριο. Παρά του ότι δεν είχε γνώση 

του γεγονότος γίνονταν οι επεκτάσεις κάθε φορά. 

Διότι όταν υπάρχει ένα παραχωρητήριο αγαπητέ 

Πρόεδρε τουλάχιστον ας πούμε μέσα στα πλαίσια 

μιας καλής συνεννόησης έτσι; Θα έπρεπε να λέει 

ο εκάστοτε Πρόεδρος, ο εκάστοτε ασχολούμενος 

με τον Ναυτικό Όμιλο κύριε Δήμαρχε να σου πω 

να κάνουμε αυτό γιατί πρέπει να φτιάξουμε δέκα 

στέγαστρα να προστατεύουμε τα σκάφη. Να σου 

πω την παράγκα να τη μεγαλώσουμε γιατί χρει-

άζεται να βάλουμε και ένα ψυγείο κάτω από την 

παράγκα; Έτσι; Λοιπόν τελικά παράγκα να μη λέω, 

αλλά παράγκα υπάρχει ένα γεγονός. Λοιπόν λέω 

λοιπόν, ότι εδώ υπάρχει η πρόταση είναι συγκε-

κριμένη έτσι; Και Πρόεδρε με συγχωρείς δηλαδή 

αλλά θα το πω, γιατί θέλει την παραχώρηση 8 και 

όχι 4 χρόνια σήμερα ο ΝΟΠ; Γιατί την θέλει την 

παραχώρηση αυτή;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα απαντήσει.

ΡΟΚΟΝΙΔΑΣ: Θα το πω εγώ γιατί τη θέλει αν 

μου δώσεις τον χρόνο. Για να ολοκληρώσω τον 

προβληματισμό.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχει περάσει το 10λεπτο.

ΡΟΚΟΝΙΔΑΣ: Θα πω το εξής να πάρω και το χρό-

νο του Τσιγώνια.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αφήστε αυτό δεν γίνεται όχι.

ΡΟΚΟΝΙΔΑΣ: Λέω λοιπόν, ακούστε κοιτάξτε να 

δείτε γιατί είναι σοβαρό και πρέπει να τελειώνου-

με. Γιατί μιλάει για 8 χρόνια; Μιλάει για 8 χρόνιο 

διότι αυτή τη στιγμή ο ΝΟΠ δεν θέλει να ασχολη-

θεί μελλοντικά με την ιστορία που λέγεται ανα-

ψυκτήριο, εστιατόριο, κατάστημα μαζικής εστία-

σης και τα λοιπά εντάξει; Αυτός είναι ο λόγος που 

ζητάει 8 χρόνια. Διότι δεν πιστεύει ότι μπορεί να 

παραχωρήσει σε κάποιον άλλον τη λειτουργία του 

καταστήματος εάν είναι κάτω από 8 χρόνια και εί-

ναι λογικό. Ποιός είναι αυτός δηλαδή που θα πει 

ας πούμε μέσα σε ένα μαγαζί για να δουλέψει ας 

πούμε ένα χρόνο; Δηλαδή ουσιαστικά αυτό είναι 

που πρέπει να καταλάβει το Δημοτικό Συμβούλιο 

είτε διαφωνεί είτε συμφωνεί αυτό πρέπει να κα-

ταλάβει. Ότι το αίτημα αυτή τη στιγμή του Προε-

δρείου έχει να κάνει με έναν ικανό χρόνο ώστε να 

μπορεί η ιστορία της εστίασης να παραχωρηθεί σε 

έναν άλλον άνθρωπο όπου θα υπάρξει ένα έσοδο 

και που θα δώσει την δυνατότητα στον Σύλλογο 

να λειτουργεί. Έτσι; Εγώ δεν χαρακτηρίζω το αν 

είναι καλό ή κακό, εγώ λέω τι ακριβώς πρέπει να 

συμβεί. Γιατί ο ένας χρόνος… {…}

(* Λόγω του μεγάλου όγκου της μαγνητοφώνη-

σης του σχετικού πρακτικού, σας παραθέτουμε 

αποσπάσματα από την συζήτηση του θέματος και 

ολόκληρη την απόφαση μπορείτε να δείτε αναλυτι-

κά στην ιστοσελίδα μας, www.fonitisparou.gr)

πρακτικό Δ/Σ

http://www.fonitisparou.gr
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Με το Παριανό ντέρμπι ανάμεσα στην Α.Ε.Π. και 
τον Α.Ο.Π., το οποίο θα διεξαχθεί στην κοινή έδρα 
του δημοτικού σταδίου Παροικιάς το μεσημέρι της 
Κυριακής (29/10, 15:00), θα συνεχιστεί το πρω-
τάθλημα της Α’ Κατηγορίας της Ε.Π.Σ. Κυκλάδων.

Μέχρι τώρα και οι δύο προαναφερθέντες εκ-
πρόσωποι του νησιού μετρούν μόνο νίκες και 
μάλιστα δίχως να έχουν δεχθεί τέρμα στο φετινό 
πρωτάθλημα. Η μεν Αθλητική Ένωση Πάρου στα 
δύο παιχνίδια που έχει δώσει επικράτησε με 8-0 
του Νηρέα και με 3-0 του Α.Π.Σ. Κύθνου, ενώ ο δε 
Αθλητικός Όμιλος Πάρου στο ματς της πρεμιέρας 
πέτυχε ευρεία νίκη με 4-0 επί του Πανσιφναϊκού.

Πλέον οι δύο ομάδες θα τεθούν αντιμέτωπες για 
την 3η αγωνιστική του 2ου ομίλου και η καθεμία 
θα επιδιώξει τη νίκη, με φόντο την κορυφή της 
βαθμολογίας.

Υπενθυμίζουμε ότι στον 2ο όμιλο της Α’ Κατη-
γορίας συμμετέχει φέτος και ο Α.Μ.Ε.Σ. Νηρέας, ο 
οποίος στο ξεκίνημα του πρωταθλήματος μετράει 
μία ισοπαλία (1-1 εκτός με τον Πανσιφναϊκό και 
μία ήττα (8-0 εντός από την Α.Ε. Πάρου).

Τα φύλλα αγώνα από τα ματς των Παριανών:

Α.Μ.Ε.Σ. Νηρέας-Α.Ε. Πάρου 0-8
Γκολ: 12’, 25’ Μανδραβέλης, 31’, 69’ Γκασίσου, 

58’ Σαμπατίνο, 63’, 77’, 79’ Στεφ. Κρητικός
Α.Μ.Ε.Σ. Νηρέας: (Κορτιάνος), Τσαχπίνης, 

Μπάλιος (59’ Βιτζηλαίος), Τσενάϊ, Καζακίδης, Πα-
παδόπουλος (59’ Ηλ. Ζουμής), Λουκής, Μπρουνίλ-
ντο, Μ. Ζουμής (70’ Ταντάνης), Κόρρεϊ, Κανέλλης 
(70’ Θαλασσινός), Σιμόπουλος (66’ Μάρκου).

Α.Ε. Πάρου: (Αλεξανδρής), Νικολάου, Στ. Κρη-
τικός, Δ. Κρητικός, Μανδραβέλης, Μουράι (61’ Γε-
ροχρήστος), Καργιώτης, Παπαδόπουλος, Ε. Κρη-
τικός (66’ Αριανούτσος), Σαμπατίνο (61’ Ζίλτσε), 
Γιαννούλης, Γκασίσου (70’ Τσόκα).

Α.Ε. Πάρου-Α.Π.Σ. Κύθνου 3-0
Γκολ: 68’ Ζίλτσε, 71’ Αριανούτσος, 86’ Σαμπα-

τίνο
Α.Ε. Πάρου: (Αλεξανδρής), Νικολάου, Μανδρα-

βέλης, Γιαννούλης (84’ Τσόκα), Μουράι, Παπαδό-
πουλος, Στ. Κρητικός, Ζίλτσε (68’ Σαμπατίνο), Καρ-
γιώτης, Ε. Κρητικός, Γκασίσου (84’ Γεροχρήστος), 
Μπαμπαλιού (60’ Αριανούτσος).

Α.Π.Σ. Κύθνου: (Λυριτζής), Γκούμας, Π. Λαρε-
ντζάκης (76’ Ε. Μαρτίνος), Α. Λαρεντζάκης, Τσιρ-
δήμος (52’ λ.τ. Γράψας), Κ.Α. Λαρεντζάκης, Ηλιού, 
Κ.Γ. Λαρεντζάκης (56’ Δ. Ψαρράς), Φιλιππαίος, 
Δανιήλ (82’ λ.τ. Δ. Γονιδάκης), Κ. Γονιδάκης, Γαρ-
δεράκης.

Α.Ο. Πάρου-Πανσιφναϊκός 4-0
Γκολ: 25’ Γ. Σαρρής, 38’ Αλιφιέρης, 51’ Παπαθε-

οδώρου, 82’ Παντελαίος
Α.Ο. Πάρου: (Τριανταφυλλάκος), Καλλαλές, 

Μαραγκουδάκης, Μπέτσα (70’ Σάμιος), Κεβάνι (70’ 
Αδάμ), Γ. Σαρρής, Βοσινάκης (84’ Κοντός), Δαφε-
ρέρας, Αλιφιέρης, Ζέλα (79’ Φ. Πούλιος), Μουρλάς, 
Παπαθεοδώρου (79’ Παντελαίος).

Πανσιφναϊκός: (Πατσούρας), Ποργιώτης, Φ. 
Ατσόνιος, Χρ. Ατσόνιος (73’ Χουζούρης), Τσέ-
λιος, Ζάσκας, Α.Γ. Τρούλλος, Κάραβος, Βόικα, Α.Κ. 
Τρούλλος, Σ. Κόρο, Ψαραύτης (60’ Αλ. Κόρο).
Πανσιφναϊκός-Α.Μ.Ε.Σ. Νηρέας 1-1

Γκολ: 42’ Α. Ζάρος / 80’ Σιμόπουλος
Πανσιφναϊκός: (Πατσούρας), Γιάχο, Φ. Ατσόνι-

ος (84’ Φράγκος), Χρ. Ατσόνιος (66’ Κ. Λυκογιάν-
νης), Τσέλιος, Ζάσκας (84’ Χουζούρης), Σ. Κόρο, 
Βόικα, Τ. Ζάρος, Α. Ζάρος, Σούλκα (54’ Λυκογιάν-
νης), Α.Κ. Τρούλλος (54’ Ψαραύτης).

Α.Μ.Ε.Σ. Νηρέας: (Κορτιάνος), Σκιαδάς, Θα-
λασσινός, Ντίτσα, Τσενάι, Ηλ. Ζουμής (46’ Χρι-
στόφορος), Μπάλιος, Λούτης, Σινόπουλος, Κόρρεϊ, 
Κανέλλης, Μ. Ζουμής.

Τα αποτελέσματα της 1ης αγωνιστικής:
Α.Μ.Ε.Σ. Νηρέας-Α.Ε. Πάρου 0-8
Α.Ο. Πάρου-Πανσιφναϊκός 4-0
Α.Π.Σ. Κύθνου-Παμμηλιακός 0-2

Τα αποτελέσματα της 2ης αγωνιστικής:
Α.Ε. Πάρου-Α.Π.Σ. Κύθνου 3-0
Πανσιφναϊκός-Α.Μ.Ε.Σ. Νηρέας 1-1
Παμμηλιακός-Α.Ο. Πάρου (εκκρεμεί)

Η βαθμολογία της Α’ Κατηγορίας:
1. Α.Ε. Πάρου 6 β. (2-0-0)
2. Α.Ο. Πάρου 3 β. (1-0-0)
3. Παμμηλιακός 3 β. (1-0-0)
4. Πανσιφναϊκός 1 β. (0-1-1)
5. Α.Μ.Ε.Σ. Νηρέας 1 β. (0-1-1)
6. Α.Π.Σ. Κύθνου 0 β. (0-0-2)

Το πρόγραμμα της 3ης αγωνιστικής:
27/10, 17.30: Πανσιφναϊκός-Παμμηλιακός
29/10, 15.00: Α.Ε. Πάρου-Α.Ο. Πάρου
Α.Μ.Ε.Σ. Νηρέας-Α.Π.Σ. Κύθνου (δεν έχει οριστεί)

Κ16: Νίκη ο Α.Ο.Π., ήττα για τον Νηρέα

Νικηφόρα ξεκίνησε το πρωτάθλημα του 2ου ομί-
λου της Κ16 ο Α.Ο. Πάρου, καθώς επιβλήθηκε με 
σκορ 4-1 του Α.Μ.Σ. Φιλωτίου στην Παροικιά. Για 
τους Παριανούς τα γκολ πέτυχαν οι Κεβάνι (2’), 
Γκέκα (21’) Βαρθακούρης (30’) και Παντελαίος 
(84’), ενώ το μοναδικό τέρμα για τους Ναξιώτες 
σημείωσε ο Κιόσκου (7’).

Αντίθετα, η αντίστοιχη ομάδα του Νηρέα ηττή-
θηκε στη Νάξο με 6-2 από τον Πανναξιακό στην 
πρεμιέρα του πρωταθλήματος. Στο ματς αυτό για 
τον Νηρέα σκόραραν οι Κανέλλης (76’) και Θα-
λασσινός (78’), ενώ για τον Πανναξιακό χατ-τρικ 
σημείωσε ο Μαυρίδης (4’, 17’, 40’), δύο τέρματα ο 
Βαλέττας (19’, 75’) και ένα γκολ ο Μανθόπουλος 
(60’).

Τα επόμενα παιχνίδια των Παριανών:
28/10, 17.00: Πανθηραϊκός 2-Μαρπησσαϊκός
28/10, 19.45: Α.Ο. Πάρου-Θύελλα Καμαρίου

Κ14: Ξεκίνημα με γκολ και ενδιαφέρον

Με ενδιαφέρον έχει ξεκινήσει τις πρώτες δύο 
εβδομάδες το πρωτάθλημα του 2ου ομίλου της 
Κ14, όπου συμμετέχουν εκπρόσωποι τριών Πα-
ριανών ομάδων. Ο Α.Ο. Πάρου μετράει μία νίκη 
και μία ισοπαλία, ενώ ο Α.Μ.Ε.Σ. Νηρέας και ο 
Μαρπησσαϊκός έχουν από μία νίκη και μία ήττα.

Τα αποτελέσματα της 1ης αγωνιστικής:
Α.Ο. Πάρου-Παμμηλιακός 2-2
Γκολ: 56’, 60’ Σκιαδάς / 46’ Σούλι, 54’ Δανδου-
λάκης
Αίας Σύρου-Α.Μ.Ε.Σ. Νηρέας 6-2
Γκολ: 6’, 31’, 39’, 40’ Καπέλλας, 44’ Αμπουσερία, 
45’ Καλμπουράκης / 8’ Μπελούκης, 42’ Τσαχπίνης
Μαρπησσαϊκός-Α.Π.Σ. Κύθνου 5-0
Γκολ: 25’, 52’ Γιούπε, 50’ Αντιπαριώτης, 57’ Κού-
κο, 65’ Τριβυζάς

Τα αποτελέσματα της 2ης αγωνιστικής:
Α.Ο. Πάρου-Α.Π.Σ. Κύθνου 4-0
Γκολ: 5’, 20’ Ρίτσος, 41’ Γεροχρήστος, 55’ Σκιαδάς
Α.Μ.Ε.Σ. Νηρέας-Μαρπησσαϊκός 4-1
Γκολ: 2’ Σελεμάι, 7’ πεν., 62’ Τσαχπίνης, 42’, Τσο-
λάκης / 44’ Γιούπε

Κ12: Ισοπαλία ο Α.Ο.Π., ήττα για τον Νηρέα

Ποδαρικό έκανε και η τελευταία ηλικιακή κατη-
γορία των πρωταθλημάτων της Ε.Π.Σ. Κυκλάδων, 
η Κ12, όπου στον 3ο όμιλο, συμμετέχουν ο Α.Ο. 
Πάρου και ο Α.Μ.Ε.Σ. Νηρέας.

Στην πρεμιέρα ο Α.Ο.Π. ήρθε ισόπαλος (1-1) 
εντός έδρας με τον Α.Π.Σ. Κύθνου, σ’ ένα ματς οι 
Παριανοί προηγήθηκαν με τον Αρκά (7’) αλλά οι 
φιλοξενούμενοι στη συνέχεια ισοφάρισαν με τον 
Γιαννητσάνη (15’).

Αντίθετα, ο Νηρέας δεν μπόρεσε να πάρει ένα 
θετικό αποτέλεσμα απέναντι στον Α.Π.Σ. Κύθνου 
και ηττήθηκε στην Παροικιά με 4-2. Για τον Νηρέα 
σκόραραν οι Κανέλλης (12’) και Κορτιάνος (42’), 
ενώ για τους νικητές τα γκολ σημείωσαν οι Τζι-
ώγιος (14’), Κλάρας με πέναλτι (27’), Κούτσι (49’) 
και Νίτης (54’).

Τα επόμενα παιχνίδια των Παριανών:
28/10, 15.00: Α.Ο. Πάρου-Παμμηλιακός
28/10, 17.00: Α.Μ.Ε.Σ. Νηρέας-Παμμηλιακός

Γεν. Συνέλευση και εκλογές  
στον Μαρπησσαϊκό

Τη διεξαγωγή Γενικής Συνέλευσης και εκλογών 
για την Τετάρτη 1η Νοεμβρίου ανακοίνωσε ο σύλ-
λογος του Μαρπησσαϊκού. Αναλυτικά η ανακοί-
νωση:

«Καλούνται όλα τα μέλη μας, σε Τακτική Γενική 
Συνέλευση στις 1 Νοεμβρίου 2023, ημέρα Τετάρτη 
και ώρα 18:00 στην Αγροτολέσχη, με τα παρακάτω 
θέματα ημερήσιας διάταξης:

1. Υποβολή και έγκριση των Διοικητικών Πε-
πραγμένων της περιόδου 2022-2023.

2. Υποβολή και έγκριση του Οικονομικού Απο-
λογισμού της περιόδου 2022-2023 καθώς και του 
Οικονομικού Προϋπολογισμού της αγωνιστικής 
περιόδου 2023-2024.

3. Έκθεση Εξελεγκτικής Επιτροπής του διενεργη-
θέντος ταμειακού και διαχειριστικού ελέγχου της 
περιόδου 2022-2023.

4. Απαλλαγή μελών Διοικητικού Συμβουλίου από 
κάθε οικονομική και διοικητική ευθύνη για τη δια-
χειριστική περίοδο 2022-2023.

5. Διεξαγωγή εκλογών.
6. Προτάσεις και τοποθετήσεις μελών».

Α’ Ε.Π.Σ. Κυκλάδων:

Παριανό ντέρμπι την Κυριακή
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ACCOUNTING EMPLOYEE (FINANCIAL DEPARTMENT)
Υπάλληλος Λογιστηρίου (Οικονομικό τμήμα)

Ι. Αντικείμενο
Παρακολούθηση / Υποστήριξη λογιστικών και οικονομικών διαδικασιών της 
εταιρείας και των έργων, στην έδρα της εταιρείας στην Πάρο.

ΙΙ. Κύρια χαρακτηριστικά ρόλου
Υποστήριξη και διαχείριση όλων των λογιστικών & οικονομικών διαδικασιών 
παραγωγής τεχνικών έργων της εταιρείας.

Δεξιότητες και προσωπικά χαρακτηριστικά
1. κατανόηση λογιστικών εννοιών, απλών εννοιών κώδικα λογιστικών/φορολο-

γικών στοιχείων και εργατικής νομοθεσίας.
2. λογιστική διαχείριση και καταχώρηση στοιχείων σε ψηφιακή εφαρμογή 

εταιρείας
3. εκμάθηση/χρήση ψηφιακών εφαρμογών λογιστικής και οικονομικής παρακο-

λούθησης των δραστηριοτήτων της εταιρείας
4. εμπειρία άνω των 5 ετών σε αντίστοιχη θέση ως υπάλληλος λογιστηρίου ή 

λογιστικού γραφείου
5. πολύ καλή γνώση e-εργαλείων διαχείρισης και οργάνωσης γραφείων (MS 

Outlook, Gmail, Word/Excel)
6. αντίληψη συμβάσεων έργων (συμφωνητικών)
7. πάρα πολύ καλή γνώση/χρήση της Ελληνικής και Αγγλικής γλώσσας (γραπτώς 

και προφορικώς), 
8. πρόθεση για εκμάθηση των βασικών εννοιών των διαδικασιών παραγωγής 

κτηριακών έργων (κατασκευαστικών ειδικοτήτων συνεργείων, παραγγελιών 
και προσφορών, προϋπολογισμών, προμετρήσεων ή και επιμετρήσεων, 
πιστοποιήσεων εργασιών, χρονοδιαγραμμάτων, κ.ο.κ.)

9. έμφαση στο ποιοτικό αποτέλεσμα και τη λεπτομέρεια
10. επιθυμία για επαγγελματική εξέλιξη σε ένα σταθερό, ευχάριστο & απαιτητικό 

περιβάλλον
11. επιθυμία για ενσωμάτωση σε μια ομάδα με διεθνείς εμπειρίες κι επαφές, 

σύγχρονες μεθόδους μελέτης, διαχείρισης και κατασκευής έργων
12. λήψη πρωτοβουλιών, οργανωτικότητα,ομαδικότητα, συνεργατικότητα
13. ευγενής και επικοινωνιακή προσωπικότητα (συνάδελφοι, συνεργάτες και 

πελάτες)
14. γνώση επιπλέον ξένων γλωσσών με προτεραιότητα στη Γαλλική.
15. IT literacy, Εξοικείωση με ηλεκτρονικά μέσα παρακολούθησης έργων, 

εταιρικά social media.
16. καλή οργάνωση προσωπικού χρόνου και προτεραιοτήτων, πρωτοβουλίες, 

unsupervised work

ΙΙΙ. Επιπλέον διευκρινίσεις
Τύπος Εργασίας: Εργασία πλήρους και αποκλειστικής απασχόλησης με έδρα την 
Πάρο.
Ώρες εργασίας: Σε συνεννόηση με τον άμεσο προϊστάμενο. Η συνήθης απασχόλη-
ση ενός υπάλληλου λογιστηρίου είναι Δευτέρα με Παρασκευή 08:00-16:00.
Χώρος εργασίας: Τα γραφεία της εταιρείας στην Πάρο. Σπανίως, τα γραφεία της 
εταιρείας στην Αθήνα ή την Αντίπαρο και ενδεχομένως όπου απαιτούν οι δραστη-
ριότητες της εταιρείας (δηλ. σπανιότερα, γραφεία πελατών ή συνεργατών, κοκ). 
Τα έξοδα μετάβασης, όπου και εάν απαιτείται, θα καλύπτονται από την εταιρεία.
Άδειες: οπωσδήποτε οι νόμιμες, αλλά υπάρχει κατανόηση και πάντοτε το 
συζητάμε informally, ως συνάδελφοι. Η εταιρεία κλείνει για περίπου δύο με τρεις 
εβδομάδες τον Αύγουστο, λόγω θερινής περιόδου και απαγόρευσης μετακινήσε-
ων οχημάτων κατασκευής, καθώς και την περίοδο των εορτών των Χριστουγέν-
νων, συνεπώς οι συνήθεις άδειες δίδονται κατά τις περιόδους αυτές.

IV. Αποδοχές-Παροχές (benefits) 
Ύψος Αποδοχών: βάσει συμφωνίας και αναλόγως των προσόντων, της εμπειρίας 
και των ειδικών δεξιοτήτων/εμπειρίας της/του υποψήφιας/υποψηφίου.
Σχέση εργασίας: με πρόσληψη 
Συστάσεις (References): επαφές για συστάσεις προϋπηρεσίας και εμπειρίας, 
εφόσον κριθούν απαραίτητες.

Αποστολή Βιογραφικών: cv.constructionparos@gmail.com

ΠΩΛΗΣΕΙΣ ΑΚΙΝΗΤΩΝ &  
ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΚΩΝ ΧΩΡΩN 

ΠΑΡΟΙΚΙΑ  ΔΑΣΟΣ πωλούνται σπίτια: 
Ένα 150 m2 σε όροφο,  ένα 160m2 
σε όροφο, ένα 33m2 ισόγειο και ένα 
75m2 ισόγειο με πηγάδι. Όλα μαζί ή 
ξεχωριστά, σε τιμή ευκαιρίας! Τηλ. 
6986727887 κος Vasil Konday

ΟΙΚΟΠΕΔΟ 5.338 τ.μ. με θέα στη 
θάλασσα, πωλείται στην Αλυκή 
Πάρου κοντά στον Αγ. Νικόλαο. 118μ. 
πρόσοψη και 46 μ. φάρδος, άρτιο και 
οικοδομήσιμο, εντός οικισμού. Τηλ. 
Επικοινωνίας: 6972 088190.

ΣΥΝΕΡΓΕΙΟ αυτοκινήτων - 
ανταλλακτικών με όλο τον 
τεχνολογικό και μηχανολογικό 
εξοπλισμό, στη Νάουσα Πάρου. 

Σταθερή πελατεία. Τηλ. Επικοινωνίας: 
6932 494953 (κ. Παύλος).

ΑΓΡΟΤΕΜΑΧΙΟ 4.800 τ.μ., με παλαιά 
ελαιόδεντρα, πωλείται στον Αγ. 
Αντώνιο στο Μαράθι. Με πρόσβαση 
στην περιφερειακή οδό. Τηλ. 
Επικοινωνίας: 6932402752.

ΑΓΡΟΤΕΜΑΧΙΟ 6 στρεμμάτων, 
πωλείται στην Αγ. Πακού, 
οικοδομήσιμο 200 τ.μ. Τηλ. 
Επικοινωνίας: 6932402752.

ΕΝΟΙΚΙΑΣΕΙΣ ΑΚΙΝΗΤΩΝ &  
ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΚΩΝ ΧΩΡΩN

ΜΕΖΟΝΕΤΑ ενοικιάζεται στις Λεύκες 
Πάρου, πλήρως επιπλωμένη και 
εξοπλισμένη με τρία υπνοδωμάτια, 
δύο μπάνια και ενιαίο χώρο 

κουζίνα/σαλόνι (ισόγειο). Ιδανική 
για οικογένεια ή για συγκάτοικους, 
καθώς κάθε όροφος έχει 
υπνοδωμάτιο και δικό του μπάνιο. 
Προτιμούνται εκπαιδευτικοί. 
Διατίθεται έως αρχές Ιουλίου. Τιμή 
400 ευρώ. Τηλ.: 6948250868.

ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑ νεόκτιστο 65 τ.μ. 
ενοικιάζεται από 20/09/2023 έως 
20/06/2024, δίχωρο και πλήρως 
επιπλωμένο. Τηλ. 6948691971.

ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑ νεόδμητο 70 τ.μ. 
ενοικιάζεται για όλο το χρόνο στον 
Κριό, με δύο υπνοδωμάτια και 
σαλοτραπεζαρία. Τιμή: 850 ευρώ. 
Τηλ. 6937005454.

ΔΥΑΡΙ 60 τ.μ., στη φάση της 
αποπεράτωσης, ενοικιάζεται στον 
Αρχίλοχο. Η δαπάνη των εργασιών 
θα συμψηφιστεί με τα ενοίκια. Τηλ. 
6907644196.

ΠΟΛΥΤΕΛΉ ΓΚΑΡΣΟΝΙΕΡΑ 
επιπλωμένη ενοικιάζεται για όλο 
τον χρόνο στα Μάρμαρα. Επίσης και 
AirBnB 70τ.μ. Τηλ. 6907 644196

ΜΟΝΟΚΑΤΟΙΚΙΑ 85 τ.μ. ενοικιάζεται 
(για μακροχρόνια μίσθωση) πλήρως 
επιπλωμένη και εξοπλισμένη, 

2 υπνοδωμάτια, 2 μπάνια, θέση 
parking, κήπο, θέα θάλασσα. Τηλ. 
Επικοινωνίας: 6974258469.

ΖΗΤΗΣΗ ΑΚΙΝΗΤΩΝ &  
ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΚΩΝ ΧΩΡΩN

ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΚΟΣ ΧΩΡΟΣ, 
τουλάχιστον 100 τμ, ζητείται 
για γραφείο. Τηλ. Επικοινωνίας: 
2284021915.

ΕΡΓΑΣΙΑ ΖΗΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ ζητείται για τη 
στελέχωση SUPER MARKET στη 
Μάρπησσα και στην Παροικιά όλων 
των ειδικοτήτων. Κρεοπώλης, 
Ταμίες, Άτομα για ανεφοδιασμό, 
Αποθηκάριοι, Μανάβης. Παρέχεται 
εκπαίδευση. Τηλ. επικοινωνίας: 6943 
279 227

ΥΠΑΛΛΉΛΟΣ ΓΡΑΦΕΙΟΥ ζητείται για 
τη στελέχωση λογιστηρίου σε SUPER 
MARKET. Παρέχεται εκπαίδευση. Τηλ. 
επικοινωνίας: 6943 279 227

ΠΩΛΉΤΉΣ/ΠΩΛΉΤΡΙΑ, ζητείται 
από κατασκευαστική εταιρεία στην 
Πάρο, για το κατάστημα λιανικής. 
Αποστολή βιογραφικών στο info@
jmconstructions.gr, τηλέφωνο 
επικοινωνίας: 2284022765.

ΟΔΉΓΟΣ με δίπλωμα Ε’ κατηγορίας 
για επικαθήμενο φορτηγό,ζητείται 
από αλυσίδα σούπερμαρκετ, για 
πλήρη απασχόληση όλο το χρόνο. 
Αποστολή βιογραφικών στο 
broth581@otenet.gr. Πληροφορίες 
στο 6943279227

ΥΠΑΛΛΉΛΟΣ γραφείου ζητείται από 
τεχνική κατασκευαστική εταιρεία. 
Απαραίτητες γνώσεις:  Λογιστικής, 
Η/Υ, Excel, Αγγλικά. Βιογραφικά στο 
email info@ioakimidis-estates.gr 

ΥΠΑΛΛΉΛΟΣ ζητείται για μόνιμη 
εργασία, ως ελεγκτής, από το 
Autovision ΚΤΕΟ Πάρου. Τηλέφωνο 
επικοινωνίας: 6941411564. 
Αποστολή βιογραφικών: kteoparou@
autovision.gr

ΚΟΠΕΛΑ ζητείται από οικοδομικό 
γραφείο στη Νάουσα. Γνώση 
Η/Υ, Αγγλικών και λογιστικής. 
(Προσφορές, ΑΠΔ κλπ). Συζητήσιμο 
ωράριο. Τηλ. Για πληροφορίες: 

6937 771605, βιογραφικά στο 
ilirjanallko0@gmail.com

ΣΥΝΤΉΡΉΤΉΣ για μόνιμη ή εποχική 
απασχόληση με σχετική εμπειρία 
ζητείται από το ξενοδοχείο ΠΟΣΕΙΔΩΝ 
5* στην Χρυσή Ακτή Πάρου. 
Πληροφορίες στο τηλ.: 6936898766 
ή βιογραφικό στο e-mail: takis@
myronsa.gr.

ΤΕΧΝΙΤΕΣ - ΕΡΓΑΤΟΤΕΧΝΙΤΕΣ - 
ΒΟΉΘΟΙ - ΣΥΝΤΉΡΉΤΕΣ ΠΙΣΙΝΑΣ 
για την επιχείρηση στην Αλυκή. 
Προϋπηρεσία θα εκτιμηθεί ιδιαίτερα. 
Πλήρης απασχόληση σε ετήσια βάση. 
Πολύ καλές αποδοχές.  
ΠΩΛΉΤΕΣ/ΤΡΙΕΣ για μόνιμη εργασία 
στο καινούριο κατάστημα ειδών 
υγιεινής. Για πληροφορίες στο τηλ. 
2284028788

YΠAΛΛHΛOΣ ΓPAΦEIOY ζητείται, 
με γνώσεις υπολογιστή και αγγλικής 
γλώσσας ευπρόσδεκτη, για την 
περιοχή της Αλυκής. Πρωινή εργασία, 
8ωρα, πενθήμερο. Αποδοχές 
ικανοποιητικές. Πληροφορίες στο 
Χρωματοπωλείο Παρούσης Δημήτρης, 
στην Αλυκή, καθώς και στο τηλ.: 
6972 000752.

ΟΔΉΓΟΣ ζητείται για φορτηγό, με 
δίπλωμα Γ’ κατηγορίας και κάρτα 
ταχογράφου, για τη σεζόν ή και 
μόνιμος. Πολύ καλός μισθός και 
διαμονή. Τηλ.: 6949 667545.

ΥΠΑΛΛΉΛΟΣ ζητείται για 
ανθοπωλείο στην Παροικιά. Τηλ.: 
2284025009 και 6972077052.

ΥΠΑΛΛΉΛΟΣ ΓΡΑΦΕΙΟΥ ζητείται 
από εταιρεία με οικοδομικά υλικά, με 
γνώσεις H/Y και αγγλικών. Αποστολή 
βιογραφικών: kchanioti@yahoo.
com.

ΔΙΑΦΟΡΑ

ΠΩΛΟΥΝΤΑΙ ΞΥΛΑ για τζάκι και 
σόμπα, σε οικονομική τιμή. Τηλ. 
Επικοινωνίας: 6938431095.

ΜΑΘΗΜΑΤΑ

ΦΙΛΟΛΟΓΟΣ παραδίδει ιδιαίτερα 
μαθήματα σε μαθητές Δημοτικού 
-Γυμνασίου-Λυκείου. Τηλ. 
επικοινωνίας: 6970677476. Email: 
papachatzisp@gmail.com.

Η «ΑΡΧΙΛΟΧΟΣ» επιθυμεί να προσλάβει στην Πάρο:

ΟΔΉΓΟ ΜΕ ΔΙΠΛΩΜΑ Γ’ ΚΑΤΉΓΟΡΙΑΣ
Απαιτούμενα προσόντα:
• Επαγγελματική προϋπηρεσία τουλάχιστον 2 ετών ως Οδηγός 
• Επαγγελματικό δίπλωμα οδήγησης Γ’ κατηγορίας 
• Πιστοποιητικό Επαγγελματικής Ικανότητας (Π.Ε.Ι.)
• Κάρτα Ψηφιακού Ταχογράφου 
• Συνεργασία και Ομαδικότητα 
• Προσανατολισμός στην Εξυπηρέτηση του Πελάτη
• Ευελιξία σε κυλιόμενα ωράρια εργασίας
Η Εταιρεία παρέχει:
• Δυναμικό εργασιακό περιβάλλον 
• Ικανοποιητικό πακέτο αποδοχών 
• Ευκαιρίες επαγγελματικής εξέλιξης

ΥΠΑΛΛΉΛΟΥΣ ΑΠΟΘΉΚΉΣ / ΠΡΟΕΤΟΙΜΑΣΙΑ ΠΑΡΑΓΓΕΛΙΩΝ (PICKING)
Απαιτούμενα προσόντα:
• Ανάλογη προϋπηρεσία
• Συνεργασία και Ομαδικότητα 
• Προσανατολισμός στην Εξυπηρέτηση του Πελάτη
• Ευελιξία σε κυλιόμενα ωράρια εργασίας
• Τακτοποίηση αποθήκης 
Η Εταιρεία παρέχει:
• Δυναμικό εργασιακό περιβάλλον 
• Ικανοποιητικό πακέτο αποδοχών 
• Ευκαιρίες επαγγελματικής εξέλιξης
Αποστολή του βιογραφικού σας στο E-mail: info@arxiloxos.gr 
Όλα τα βιογραφικά σημειώματα θα εξεταστούν με απόλυτη εχεμύθεια ενώ θα 
απαντηθούν οι υποψηφιότητες που πληρούν τα παραπάνω κριτήρια.

αγγελίες

ΤΙΜΟΚΑΤΑΛΟΓΟΣ
ΑΓΓΕΛΙΩΝ

Αγγελία έως 15 λέξεις
1 έκδοση: 10,00€ / 3 εκδόσεις: 20,00€ 

ΜΉΧΑΝΙΚΟΣ ΤΕΧΝΙΚΟΥ ΤΜΉΜΑΤΟΣ

Ι. Αντικείμενο
Υποστήριξη κατασκευής έργων πολυτελών κατοικιών, στις Νήσους Πάρο και 
Αντίπαρο

ΙΙ. Κύρια χαρακτηριστικά ρόλου
Υποστήριξη και διαχείριση όλων των διαδικασιών παραγωγής τεχνικών έργων, με 
έμφαση στις πολυτελείς κατοικίες και ξενοδοχεία.

Δεξιότητες και προσωπικά χαρακτηριστικά
1. Αντίληψη συντονισμού και διαχείρισης όλων των διαδικασιών παραγωγής 
κτηριακών έργων
2. Εμπειρία άνω των τριών ετών στη διοίκηση τεχνικών έργων/εργοταξίων
3. Γνώση κατασκευαστικών ειδικοτήτων συνεργείων
4. Αντίληψη συμβάσεων έργων (συμφωνητικών) και τεχνικών προδιαγραφών 
έργων
5. Γνώση Autocad, Sketchup ή Rhino, Photoshop, κλπ.
6. Πολύ καλή γνώση (γραπτή και προφορική) της Αγγλικής γλώσσας.
7. Πολύ καλή γνώση MS Office (excel, word).
8. Γνώση ή επιθυμία για εκμάθηση software χρονικού προγραμματισμού (π.χ. MS 
Project ή συναφούς).
9. Επιθυμία για επαγγελματική εξέλιξη
10. Γνώση επιπλέον ξένων γλωσσών με προτεραιότητα στη Γαλλική
11. IT literacy
12. Καλή οργάνωση προσωπικού χρόνου και προτεραιοτήτων, πρωτοβουλίες, 
unsupervised work
13. Δυνατότητα μετακίνησης (περίπου 10% του χρόνου απασχόλησης)
14. Καλή επικοινωνία (συνάδελφοι, συνεργάτες και πελάτες)

ΙΙΙ. Επιπλέον διευκρινίσεις
Τύπος Εργασίας: Εργασία πλήρους και αποκλειστικής απασχόλησης με έδρα 
την Πάρο, με κατανομή χρόνου ανάλογα με τον φόρτο. Ενδεικτικά, αναφέρεται 
περίπου 20% εργοτάξια και 80% γραφείο, ενώ όλες οι αναγκαίες παροχές για 
την επίβλεψη των έργων διατίθενται από την εταιρεία.

Αποστολή Βιογραφικών : cv.constructionparos@gmail.com

ΜΉΧΑΝΙΚΟΣ ΕΡΓΟΤΑΞΙΟΥ (ΚΑΤΑΣΚΕΥΉΣ)

Ι. Αντικείμενο
Παρακολούθηση/Υποστήριξη κατασκευής έργων της εταιρείας, στις Νήσους Πάρο 
και Αντίπαρο 

ΙΙ. Κύρια χαρακτηριστικά ρόλου 
Υποστήριξη και διαχείριση όλων των διαδικασιών παραγωγής τεχνικών έργων, με 
έμφαση στις πολυτελείς κατοικίες και ξενοδοχεία. 

Δεξιότητες και προσωπικά χαρακτηριστικά
1. Αντίληψη συντονισμού και διαχείρισης όλων των διαδικασιών παραγωγής 

κτηριακών έργων
2. Εμπειρία άνω των δέκα ετών στη διοίκηση τεχνικών έργων/εργοταξίων
3. Διαχείριση κατασκευαστικών συνεργείων και συντονισμός παραγγελιών
4. Αντίληψη συμβάσεων έργων (συμφωνητικών) και τεχνικών προδιαγραφών 

έργων
5. Γνώση Autocad, Sketchup ή Rhino, Photoshop, κλπ 
6. Πολύ καλή γνώση (γραπτή και προφορική) της Αγγλικής γλώσσας.
7. Πολύ καλή γνώση MS Office (excel, word).
8. Γνώση ή επιθυμία για εκμάθηση software χρονικού προγραμματισμού (π.χ. 

MS Project ή συναφούς). 
9. Επιθυμία για επαγγελματική εξέλιξη
10. Γνώση επιπλέον ξένων γλωσσών με προτεραιότητα στη Γαλλική.
11. IT literacy, Εξοικείωση με ηλεκτρονικά μέσα παρακολούθησης έργων.
12. Καλή οργάνωση προσωπικού χρόνου και προτεραιοτήτων, πρωτοβουλίες, 

unsupervised work
13. Δυνατότητα μετακίνησης αν απαιτηθεί (περίπου 10% του χρόνου απασχόλη-

σης)
14. Καλή επικοινωνία (συνάδελφοι, συνεργάτες και πελάτες)

ΙΙΙ. Επιπλέον διευκρινίσεις
Τύπος Εργασίας: Εργασία πλήρους και αποκλειστικής απασχόλησης με έδρα 
τη Ν. Πάρο, με κατανομή χρόνου ανάλογα με τον φόρτο, μεταξύ γραφείου και 
εργοταξίων. 

Αποστολή Βιογραφικών: cv.constructionparos@gmail.com
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Τρεις εκλογικές αναμετρήσεις είχαμε αυτή τη 
χρονιά και βγάλαμε κάποια συμπεράσματα, για 
τη δύναμη των λεγόμενων νέων μέσων, των 
social media.

Συμπερασματικά και πριν δούμε τι μας δίδα-
ξαν οι εκλογές, εθνικές και αυτοδιοικητικές, θα 
πρέπει να σημειώσουμε ότι ο υποψήφιος δεν 
εκπέμπει το μήνυμα του και την εικόνα του 
μόνο μέσω των φίλιων δυνάμεων όπως πυρή-
νες, ΜΜΕ και διαδικτυακά.

Γνωρίζει ότι ο ίδιος είναι ο πομπός των μηνυ-
μάτων και ότι η εικόνα του πρέπει να «μιλάει» 
και η παρουσία του να «γράφει». Η προσωπική 
ταυτότητα του είναι ένα βασικό κριτήριο στην 
επιλογή του από τους πολίτες όταν έρθει η ώρα. 
Και το ερώτημα είναι, η προβολή της προσω-
πικής ταυτότητας του υποψήφιου γίνεται κα-
λύτερα με την προσωπική επαφή του με τους 
πολίτες ή αρκεί μόνο η προβολή μέσα από την 
σωρεία των social media;

Ας δούμε λοιπόν, τι μας δίδαξαν για τα social 
media οι τελευταίες αυτοδιοικητικές εκλογές. 
Πρώτα τι έβγαλαν οι κάλπες.

1. Το μεγαλύτερο ποσοστό των αυτοδιοικη-
τικών αρχόντων, εξελέγη την πρώτη Κυριακή 
των εκλογών και επανεξελέγησαν με αρκετά με-
γάλα ποσοστά εν ενεργεία Δήμαρχοι. Οι πολίτες 
επιβράβευσαν υποψήφιους που έδωσαν θετικά 
δείγματα γραφής των προσπαθειών τους κατά 
τη διάρκεια της αυτοδιοικητικής θητείας τους. 
Το μεγαλύτερο ποσοστό των εκλεγμένων τοπι-
κών αρχόντων, δεν αρκέστηκαν στην παρουσία-
ση του έργου μέσα από video και παρουσιάσεις 
στα social media αλλά επιδίωξαν την άμεση 
και δια ζώσης επικοινωνία, με τους πολίτες. Πέ-
ρασαν από γειτονιά σε γειτονιά, σφίξανε χέρια, 
άκουσαν τους πολίτες τι είχαν να τους πουν. 
Αντίθετα, αρκετοί από τους νέους υποψήφιους 
έπεσαν στην παγίδα της έντονης χρήσης των 
social media, πιστεύοντας ότι επικοινωνούν 
άμεσα με τους πολίτες. Το αποτέλεσμα τους διέ-
ψευσε. Τίποτα δεν αντικαθιστά την προσωπική 
επαφή πολίτη με πολιτικό.

2. Όσοι από τους υποψήφιους, στις εθνικές 
και αυτοδιοικητικές εκλογές, επένδυσαν δια-
φημιστικά στο facebook είχαν καλύτερα απο-
τελέσματα αν η στρατηγική τους είχε στόχο την 
αποδόμηση του αντιπάλου. Με μέτρο, φυσικά! 

3. Όσοι από τους υποψήφιους επένδυσαν χρό-
νο και χρήμα στο Instagram, tik-tok και twitter 
πέτυχαν τα ελάχιστα από όσα ανέμεναν, αν ακο-
λούθησαν κοινή στρατηγική επικοινωνίας.

4. Σε όσους από τους υποψήφιους, «σκάλωσε» 
στο μυαλό τους ότι με τη χρήση του tik tok, θα 
«πιάσουν» την νεολαία ακολουθώντας τις γνω-
στές στρατηγικές, θα πρέπει να γνωρίζουν ότι 
θυμίζουν έναν πωλητή που πουλάει παγάκια 
στο Βόρειο Πόλο. Το κοινό του κάθε μέσου είναι 
διαφορετικό και θέλει ειδική στρατηγική επικοι-
νωνίας. Στο tik tok «δουλεύει» η στρατηγική του 
χιούμορ και του «τσαλακώματος» της εικόνας. 
Ό,τι ακριβώς λάνσαρε και ο Πρωθυπουργός. 
Έξυπνες ατάκες, χαριτωμένα πλάνα, αυτοσαρ-
κασμός και αισθητική της νέας γενιάς. Τελικά, 
βγήκαν όλοι ίδιοι οι υποψήφιοι!  

5. Ένα like για να μετατραπεί σε ψήφο θα πρέ-
πει η εικόνα που παρουσιάζεται να έχει συνέ-
πεια με την πραγματική εικόνα του υποψήφιου, 
αλλιώς δεν έχει κανένα νόημα ο αριθμός των 
likes.

Ένας από τους κύριους λόγους της μεγάλης 
αποχής από τις εκλογές είναι και η τοξικότητα 
που επικράτησε μέσα από τα μέσα κοινωνικής 
δικτύωσης. «Μπούκωσαν» οι πολίτες από αρνη-
τικά συναισθήματα και από διαδικτυακές φωνές 
και αντεγκλήσεις που έφταναν απρόσκλητες 
στις οθόνες των κινητών. 

Κλείνοντας θα πρέπει να σημειωθεί ότι στη 
σημερινή εποχή η διατύπωση του γνωστού μας 
Marshall McLuhan θεωρητικού της επικοινω-
νίας ότι «το μέσον είναι το μήνυμα» ισχύει, αλλά 
μέχρι ενός σημείου. Για το κάθε ψηφιακό μέσο 
το κοινό είναι διαφορετικό και χρειάζεται διαφο-
ρετική επικοινωνιακή στρατηγική, προκειμένου 
να εξυπηρετεί το κοινό συμφέρον και τη δημο-
κρατία.

πολιτικό αποτύπωμα 
του Θανάση Παπαμιχαήλ 
Επικοινωνιολόγου

Τι μας δίδαξαν οι εκλογές  
για τα social media

Αφήνοντας πίσω μας τον απόηχο των πρόσφα-
των δημοτικών εκλογών, τις εντάσεις και τις 
αδυναμίες των χαρακτήρων, καλό είναι να στα-
θούμε σε ένα σημείο. Στα πρόσωπα και στον 
ρόλο τους στο τελικό αποτέλεσμα και στο αν τα 
πρόσωπα ωθούν τα πράγματα προς την σωστή 
κατεύθυνση ή οι πολιτικές και μόνον αυτές, θα 
δώσουν τελικά τις απαιτούμενες λύσεις.

Στην εποχή που ζούμε έχει περιοριστεί ο ρόλος 
των ιδεολογιών και των πολιτικών θέσεων και 
έχει αναβαθμιστεί εκείνος των προσώπων που 
βγαίνουν μπροστά. Η δυσαρέσκεια του κόσμου 
προς την προηγούμενη δημοτική αρχή, εκφρά-
στηκε με έντονο τρόπο και έφερε στο προσκή-
νιο αρκετούς νέους με ικανότητες και όρεξη για 

δουλειά. Είναι όμως αυτό αρκετό για να έχουμε 
μια άλλη πορεία και να μην καταλήξουμε μετά 
από κάποιο χρονικό διάστημα να λέμε «μία από 
τα ίδια»;

Όχι δεν είναι αρκετό. Πρέπει μαζί με τα πρό-
σωπα να αλλάξουν και οι πολιτικές που εφαρ-
μόζονται μέσα από τις αποφάσεις που θα παρ-
θούν τον πρώτο καιρό. Εκεί θα έχουμε τα αρχικά 
«δείγματα γραφής»...

Υπάρχουν άραγε τα δεδομένα του παρελθό-
ντος από την ηγεσία της νέας δημοτικής αρχής 
και οι προϋποθέσεις εκείνες που μπορούν να 
κάνουν τον πολίτη, αν σκεφτεί ορθολογικά, να 
αισιοδοξεί;

Ίσως, αν ενστερνιστούν ρήξεις και ανατροπές, 
ακόμη και με τον ίδιο τους τον «πολιτικό εαυτό». 
Αυτό είναι πολύ δύσκολο, σχεδόν ακατόρθωτο.

Ακόμη και διαχειριστικά η σημερινή πραγ-
ματικότητα έχει περισσότερους κινδύνους και 
λιγότερες ευκαιρίες. Έτσι εμφανίζεται στο προ-
σκήνιο και ο παράγοντας της έλλειψης εμπειρι-

ών που όμως θα γίνει προσπάθεια να ξεπερα-
στεί σύντομα.

Αυτό θα συμβεί μόνο με υπερβολική δουλειά, 
κάτι που νομίζουμε ότι θα επιτευχθεί.

Όμως επαναλαμβάνουμε ότι στο τέλος 
της ημέρας εκείνο που θα «γύρει την ζυ-
γαριά» θα είναι η εφαρμογή «πραγματικής 
πολιτικής».

Καταλήγοντας λοιπόν να επισημάνουμε ότι 
δεν νομίζουμε ότι τα πρόσωπα είναι αυτά που 
υποδηλώνουν κάποια σημαντική αλλαγή. Το 
θέμα είναι τι πολιτικές θα εφαρμοστούν.

Αν αλλάξει δηλαδή η πολιτική της ανάπτυξης 
που μας ενδιαφέρει και αν η νομιμότητα θα πά-
ψει να εξυπηρετεί τους λίγους και θα αλλάξει 
για να προστατεύει το περιβάλλον και να υπη-
ρετεί τις ανάγκες των πολλών. Κι αυτό μάλλον 
είναι απίθανο να το «παλέψει» η νέα δημοτική 
αρχή.

Ας περιμένουμε... ίσως πάμε καλύτερα. Σε ένα 
χρόνο περίπου θα έχουμε «καθαρή εικόνα» και 
για τα πρόσωπα και για τις πολιτικές που θα 
ακολουθηθούν. Κυρίως όμως θα υπάρχει καθα-
ρότατη εικόνα, αν αλλάξαμε πορεία.

Πρόσωπα... και πολιτική
του Αθανάσιου Μαρινόπουλου 
δημοτικός σύμβουλος

απόψεις



Συνεχίζουµε 
δυναµικά µε 
ανανεωµένη 
ιστοσελίδα.


